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11 şehrimizi yıkan deprem felaketlerinin yaraları henüz sarılmadan, ‘imar barışı kanun
teklifi’nin görüşülmek üzere TBMM’deki komisyona gönderilmesi tepkiye neden oldu

BÜYÜKŞEHİRBelediye Başkanı Cemil Tugay,
kendisini ziyaret gelen İZSİAD yönetimine
“Kenti öne çıkaracak örnek projeleri birlikte
hayata geçirelim” dedi. İzmir için
yürütülebilecek ortak projelerin gündeme
geldiği toplantıda potansiyel ortaya
çıkaracak yol haritası da çizildi. �7’de

Kent için güç 
birliği kararı

AKIL TUTULMASI!
İMAR barışının acı sonuçlarının son yaşanılan
depremde görüldüğünü hatırlatan İzmir
Depremzedeleri Dayanışma Derneği kurucu
Başkanı ve CHP Bayraklı Belediye Meclis Üyesi
Haydar Özkan, “İmar barışının başımıza neler
açtığını zamanında gördük. Deprem olalı daha 1
yıl oldu. Bunun üzerinden tekrar imar barışından
bahsetmek hangi akla hizmettir bilemiyorum. Bu
imar barışıyla bir sürü insanın canı yandı, çok can
kaybettik. Ama hala imar barışından
bahsediyoruz. Ben kesinlikle karşıyım” dedi.

‘UZAK DURMALIYIZ’
İNŞAATMühendisleri Odası Başkanı Eylem
Ulutaş Ayatar, “Aslında sağlıklı yapılaşma
dediğimiz şey, sadece güvenli bina ile
tanımlanamaz. Dolayısıyla bu kaçak yapıların
resmileştirilmesiyle aslında kanunsuzluk kanun
haline getiriliyor. Bir kere imar aflarından
kesinlikle uzak durmak lazım” derken, İzmir
Ticaret Odası (İZTO) Meclis Üyesi Levent Bendeş
“Yapılaşmaya izin veren yetkililerin de
sorgulanması gerekir. Çünkü bu ruhsatlı
yapılaşan insanların harcadığı tonlarca para ve
verdikleri mücadelenin karşısında yapılan bir
haksızlık” mesajını verdi. � 5’te
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KARŞIYAKABelediye Başkanı Behiye Yıldız

Ünsal, Zübeyde Hanım Nikah Salonu’nda bir
nikah öncesinde dua okunmasına izin
verilmemesine ilişkin, "Arkadaşımız
kurallara uygun davranmaya çalışmıştır"
dedi. Ünsal, “Burada mesele izinsiz söz
alınması” diye de ekledi.� 4’te

ÖZEL'İ ZİYARET ETTİLER 4 6PIRIL PIRIL BİR ÇİĞLİ

MOBILYADA IBRE 
HEP ASAGI DOGRU
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WindsurfTürkiye Şampiyonası’nın Foça
etabı dolu dolu geçti. 13 kulüp ile 105
sporcunun katıldığı yarışlar kıyasıya
mücadelelere sahne oldu. Sunuculuğunu
Alp Kırşan’ın üstlendiği törende dereceye
girenlere plaket ve madalyaları verildi. � 12’te

Rüzgar bahane
Foça ise şahane
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4 TL

GÜZELBAHÇEBelediye Başkanı Mustafa
Günay, Mithatpaşa Caddesi’ni
denetlerken, cadde ve yolu işgal
eden eşyaları kaldırttı. Başkan
Günay, “Vatandaş caddede ve
sokakta rahat yürüyecek, alışveriş
yapacak. Esnaf kendi sınırları dışına
çıkmayacak” dedi. � 6’da

Günay: Vatandaş 
rahatça yürüyecek

AZERBAYCANve Ermenistan arasında
emperyalist güçler çıkarları uğruna yeni
bir savaş başlatabilirler. Azerbaycan’ın
ihtiyatlı ve herşeye hazır bulunmasında
fayda var. Bu coğrafyadaki sömürü
düzenleri bozulan bu ülkeler güçlerini
Ermenistan’a yardım için adeta
birleştirmişler. (Adnan Fişenk)� 8’de

Zengezur’un fitili
ateşlenmeye hazır

4-10 Mayıs Karayolları Trafik Haftası
etkinlikleri kapsamında Fahri Trafik
Müfettişleri Çalıştayı düzenlendi. Fahri
trafik müfettişlerinin nasıl çalışması
gerektiği, yapılan eksiklikleri ve sistemde
yapılan düzenlemelerin aktarıldığı
çalıştaya katılım yoğundu. � 3’te

İzmir’de 2321 
fahri müfettiş 
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ROKET SAVASI 
130 YILDIR VAR

TARİHİyüzyıllar öncesine dayanan ve dünyada
sadece Yunanistan’ın Sakız Adası’nda Paskalya

kutlamalarının Kutsal Cumartesi
gecesinde gerçekleştirilen roket

savaşları etkinliği bu yıl da altın
sarısına boyadığı gökyüzünde seyrine
doyum olmayan muhteşem bir görsel

şölen oluşturdu. (Fulya Omaç) � 2’de
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attı. Ortodokslar geleneksel roket savaşları kutlamalarını binlerce turistle yaptı
Yunanistan’ın Sakız Adası izleyenleri büyüleyen görsel bir şölene daha imza
attı. Ortodokslar geleneksel roket savaşları kutlamalarını binlerce turistle yaptı
Yunanistan’ın Sakız Adası izleyenleri büyüleyen görsel bir şölene daha imza
attı. Ortodokslar geleneksel roket savaşları kutlamalarını binlerce turistle yaptı
Yunanistan’ın Sakız Adası izleyenleri büyüleyen görsel bir şölene daha imza
attı. Ortodokslar geleneksel roket savaşları kutlamalarını binlerce turistle yaptı
Yunanistan’ın Sakız Adası izleyenleri büyüleyen görsel bir şölene daha imza
attı. Ortodokslar geleneksel roket savaşları kutlamalarını binlerce turistle yaptı
Yunanistan’ın Sakız Adası izleyenleri büyüleyen görsel bir şölene daha imza
attı. Ortodokslar geleneksel roket savaşları kutlamalarını binlerce turistle yaptı
Yunanistan’ın Sakız Adası izleyenleri büyüleyen görsel bir şölene daha imza
attı. Ortodokslar geleneksel roket savaşları kutlamalarını binlerce turistle yaptı
Yunanistan’ın Sakız Adası izleyenleri büyüleyen görsel bir şölene daha imza
attı. Ortodokslar geleneksel roket savaşları kutlamalarını binlerce turistle yaptı
Yunanistan’ın Sakız Adası izleyenleri büyüleyen görsel bir şölene daha imza
attı. Ortodokslar geleneksel roket savaşları kutlamalarını binlerce turistle yaptı

Ekonomideki ulusal ve uluslararası belirsizlikler ofis mobilya üreticilerini kötü etkiledi.
Eski günlerine dönmenin umudunu taşıyan mobilyacılar yetkililerden çare bekliyor
OFİS ve İş Mobilyaları Sanayici İş Adamları

Derneği (OFİSMOD) Başkanı Gökhan
Hepkafadar, “Ekonomide işler biraz
sekteye uğradığında ofis mobilya
üretimine etkisi çığ gibi büyüyor.
Reçetemizi objektif kriterlere göre
oluşturma eğilimindeyiz” dedi. � 9’da
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VAHAP DABAKAN
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Fiyat algısı 
kalmadı

MELEK AYKAÇ

melek.aykac1@saglik.gov.tr

Teslim 
olmak

Trafikte, okulda, sokakta,
zorbalık bitmiyor!
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DERVİŞOĞLU’NDAN
İYİ’LERE DAVET...

KARAVANA ZABITA ENGELİ
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Haydar Özkan Eylem Ulutaş Ayatar Levent Bendeş



SAYFA  02 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

Tarihi yüzyıllar öncesine dayanan ve dünyada
sadece Yunanistan’ın Sakız Adası’nda Paskalya
kutlamalarının Kutsal Cumartesi gecesinde
gerçekleştirilen roket savaşları etkinliği bu yıl da altın
sarısına boyadığı gökyüzünde seyrine doyum
olmayan muhteşem bir görsel şölen oluşturdu.
Rusya-Ukrayna, Filistin-İsrail, Lübnan-İsrail, İsrail-
İran son dönemlerde birbirlerine onlarca, yüzlerce
hatta bazıları binlerce roket attı. Savaş kokan bu
roketlerin aksine adı roket savaşı da olsa Sakız
Adası’nda rakip iki mahallenin kilise cemaatleri
birbirlerinin kiliselerine yaklaşık iki buçuk saat süre
boyunca fırlattıkları binlerce el yapımı havai fişekler
bittiğinde bir araya gelerek Paskalya Bayramı
kutlaması yapıyorlar.

OSMANLI’YA DAYANIYOR
Adanın Osmanlı egemenliğinde olduğu

dönemlere dek uzanan ve renkli görüntülere sahne
olan havai fişek savaşı geleneği Sakız Adası’nda
yaklaşık 130 yıldır yaşatılıyor. Tüm dünyada eşi
benzeri olmayan bu paradoksal gelenek her yıl
Paskalya’nın Büyük Cumartesi Günü, Kıyamet
Gecesi'nde adanın kuzeyindeki Vrontados Köyü’nde
birbirlerinden yaklaşık 400 metre uzaklıktaki iki
tepenin üzerine inşa edilen köyün iki rakip
mahallesindeki en büyük kiliseleri Agios (Aziz)
Markos ile Panagia (Hz. Meryem) Erithiani
Kiliseleri arasında gerçekleştiriliyor.
Vrontados’ta derinlere kök salmış yaşam ve
köken izlerine hayat veren roket savaşları

adanın en ünlü Paskalya geleneğinin kimliğini
oluşturuyor. 

HEDEF KİLİSE KUBBESİ
Köyün iki rakip kilisesinin cemaatleri dostane bir

iç savaş yürüterek savaşırken, Aziz Markos
cemaatinin hedefi karşı taraftaki kilisenin saatini,
Panagia Erithiani (Erityani) cemaatinin hedefi ise
karşıdaki kilisenin kubbesi ve kapısındaki aslan
ikonunu vurmak olurken eşit sayıdaki on binlerce ev
yapımı roketi ateşliyorlar. Ertesi sabah da kazananı
belirlemek için her kulenin çarptığı roket sayısı
sayılıyor. Günümüzde havai fişeklerle yapılan atışlar,
Osmanlı döneminde yetkililerin 1889'da kullanımını
yasaklayana kadar, daha önceleri gerçek toplarla
yapılıyormuş. İzleyenlere gökyüzünde inanılmaz bir
ışık şöleni sunan roket savaşları (Ruketopolemos /
Roket polemiği) bu yıl 4-5 Mayıs tarihlerinde
binlerce havai fişeğin ateşlenmesiyle gerçekleştirildi.

EKONOMİYE KATKI
Dünya çapında ilgi uyandıran roket savaşları

tehlikeli de olsa bu yıl da çok sayıda ziyaretçiyi Sakız
Adası’na çekmeyi başardı. Geceyi adeta gündüze
çeviren bu muhteşem etkinliği yakından izlemek ve
Paskalya Bayramı kutlamaları coşkusuna ortak
olmak isteyen birçok yerli ve yabancı turist Sakız
Adası’ndaki tüm otelleri doldurdu. Turistler adada
kiralık araç bulmakta da zorlanırken, birçok restoran
ise rezervasyonsuz müşteri kabul edemedi.
Türkiye’den de etkinlik için birçok turizm acentesi
‘Roket Savaşı turu’ düzenledi. Bu turlara katılan

birçok Türk turist ile Rus, İngiliz
ve Latin Amerikalı turist de
Cuma gününden feribotlarla
İzmir’in turizmdeki lokomotif
ilçesi Çeşme’den Sakız
Adası’na geçti. Adaya
geçmeden 1-2 gün önce
Çeşme’ye gelen turistler burada
en az bir gece konaklayıp, önce
Çeşme’yi sonra da Sakız Adası’nı
keşfettiler. Böylece Paskalya
Bayramı ile roket savaşları etkinlikleri
hem Sakız Adası’nın hem de Çeşme’nin
ekonomilerine katkı sağladı. 

KUTSAL CUMA
Adaya Cuma gününden geçen aralarında

Türklerin de olduğu turistler, Paskalya Bayramı
kapsamında düzenlenen ‘Kutsal Cuma’ veya ‘Kara
Cuma’ olarak
da

adlandırılan Hz. İsa'nın
bir dizi sorgulama ve
işkencenin ardından
Kudüs’te çarmıha
gerilmesi ile ölümünün
anıldığı ‘Büyük Cuma’
törenini de izleme fırsatı
buldu. Resmi geçit ve
kilisede ayin şeklinde
gerçekleştirilen tören için

adanın merkezindeki farklı kiliselerin cemaatleri
Sakız Belediyesi’nin önündeki Vounaki
Meydanı’nda toplandı. Her kilisenin cemaati kendi
mahallelerinin kiliselerin hazırladığı İsa Mesih’in
çarmıhtan indirilmiş halinin ikonasını içeren işlemeli
örtünün (epitaphios) yer aldığı çiçeklerle süslü
katafalkın etrafında toplandı. Sakız Adası
Piskoposluğu'ndan başlayan Epitaphios ise, Sakız
Adası Belediyesi Filarmoni Orkestrası'nın hüzünlü
marşları eşliğinde Liman’dan geçerek bir süre sonra
meydandaki diğer katafalklarla buluştu. Katafalklar
Alayı, kalabalık bir atmosferde, yüzlerce inananın
yanı sıra adanın siyasi ve askeri yetkililerinin
katılımıyla gerçekleşti. Sakız Adası Metropoliti
tarafından iyi dileklerde bulunulmasının ardından da
Epitaphios’un yer aldığı katafalklar, cemaatlerin
bağlı bulunduğu kiliselerinin papazları önderliğinde
omuzlar üstünde uzun sokaklar kat edilerek
kiliselerine taşındı. Meydandaki temsili cenaze
töreninin ardından kiliselerde ilahiler okunup,
dualar edilerek ayin yapıldı. 

BİNLERCE HAVAİ FİŞEK 
Roket savaşları 2015 yılına dek yaklaşık 60-125

bin civarında havai fişeğin ateşlenmesiyle
gerçekleşiyordu. Ancak alınan tüm önlemlere
rağmen ateşlenen havai fişeklerden bazılarının
kiliselerin çevresindeki evlere isabet etmesiyle
yangın çıkarması ve pencerelerin camlarını kırması
gibi nedenlerden dolayı Vrontados Köyü bölge
sakinleri maddi hasara ilişkin şikayette bulunmuş,
etkinlik 2016 yılında geçici olarak iptal edilmişti.

Fırlatılan
roketlerin süresi ve

sayısıyla ilgili sınırlamalar getirilerek 2017'de tekrar
düzenlenmeye başlayan etkinlikte o tarihten bu yana
her yıl yaklaşık 100 bin adet havai fişeğin
ateşlenmesine izin veriliyor. Pandemi’den sonra ise
bu sayı daha da düşerek geçtiğimiz yıl ancak 30 bin

civarı adet roket ateşlenmişti. Bu yıl ise yaklaşık
20 bin adet havai fişek gökyüzünü ışıldattı.

12 BİN EURO KAYNAK 
Paskal¬ya’nın arifesini oluşturan

Kutsal Cumartesi gününde
gerçekleştirilen roket savaşları etkinliği
için gündüz saatlerinde belediyenin de
desteğiyle havai fişeklerin fırlatılacağı
kiliseler ve civarlarındaki evlerin
tamamı çelik örgülü tellerle yangına ve

olası kazalara karşı çevrilerek koruma
altına alındı. Evlerin koruma altına

alınması için Sakız Adası Belediyesi
tarafından bu yıl yaklaşık 12 bin Euro’luk

kaynak ayrıldı. Herhangi bir yangın çıkması
olasılığına karşı da itfaiye araçları kilit noktalarda

bekletildi. Vrondatos Köyü’ndeki birçok yol da
araçların zarar görmemesi için trafiğe kapatıldı. 

EL YAPIMI ROKETLER
Roketler Aziz Markos ve Panagia Erityani

kiliselerinin cemaati olan ve oturdukları mahallelere
göre takımlara ayrılan, çoğunluğu gençlerden oluşan
kişilerce hazırlandı. Kökleri yüzyılların derinliklerine
uzanan bir sanatı sürdüren roket yapımcıları, "El
yapımıdır, tek tek sevgiyle yapılmıştır" diye yorumda
bulunurken, tek bir roketin yapımının bir saatte
yakın sürdüğünü belirttiler. Aralarında komik
adların da olduğu sırtlarında takım isimleri basılı
tişörtlerini giyen gençler gün boyunca roketlerin
fırlatılacağı rampaların yapımıyla ilgilendi. Gösteri
saatinde de barut içeren itici gaz karışımıyla
doldurdukları tahta çubuklardan oluşan roketleri,

yivli platformlardan fırlattılar. Aziz Markos
Kilisesi’nin kubbesiyle, ana giriş kapısının üzerindeki
Aziz Markos heykeline, karşı tarafta ise Panagia
Erithiani Kilisesi’nin saatine karşılıklı binlerce havai
fişeğin fırlatıldığı bu özel gecede, havai fişekler
kademe kademe ateşlendi. Saat 20.00'den sonra
roketatarların kurulumunun ardından ekipler,
mahallelerdeki çan kulelerine doğru deneme atışları
yaptı ve atışların ara bölgede bulunan evlere isabet

etmeyeceğini kontrol etti. Start zilleri
çalar çalmaz da ilk toplu atışlar geceyi
gündüze çevirirdi.

Saat 22:45’de Paskalya Ayini için
ara verilerek geçici ateşkes yapıldı.
Dualar ve İncil’den bölümlerin
okunduğu Paskalya Ayini’nde saatler

tam gece yarısını gösterdiğinde ayini
yöneten Papaz, kilisenin dini heyeti

tarafından Kudüs’te Kutsal Kabir
Kilisesi'ndeki Hz. İsa’nın mezarından

getirilen Kutsal Işık ile Paskalya mumunu
yakarak İsa’nın dirildiğini ilan etti. Kilise

cemaati de kutsal ışıkla yanan bu mumdan
beraberlerinde getirdikleri mumları yakarak, İsa
Peygamber’in dirilişini kutladı. Papaz’ın ‘İsa Dirildi’
sözü sonrası da ardı ardına havai fişeklerler atılarak,
diriliş kutlandı. Ortodoks inanışa göre Paskalya
mumu İsa’nın karanlıkta parlayan ışık olduğunu
simgeliyor. Mumlar yanınca herkes birbirini
kutlamaya başladı. Kişiler diğerlerine: “Hristos
anesti (İsa dirildi)” diye hitap ederlerken, diğerleri
de: “Alithos anesti” (Gerçekten dirildi) diye yanıt

verdiler. Kilise dışında başlayan ayin İsa’nın
Dirilişi’nin ilan edilmesinin ardından kutsal yapının
içinde devam etti.

BARUT KOKUSU YAYILDI
Ayini yöneten papazın saat tam 24:00’te "Hristos

Anesti - İsa dirildi" sözlerinin ardından roket savaşı
da kaldığı yerden devam etti. Her iki kilisenin
çevresini barut kokusu sararken, civar havai fişek
artıklarıyla doldu. Sakız Adası'nın Vrontados
köyündeki roketatarlar on yıllardır sürdürdükleri
parmak izlerini bu yıl da bırakmaya devam etti.
Roket Savaşı etkinliğini Epos Tepesi eteklerinden
adalılarla beraber izleyen turistler de bol bol fotoğraf
çekerek görsel ışık şölenini ölümsüzleştirdiler.

TÜRK TURİSTLER 
Ertesi gün de Paskalya Pazarı olan ‘Diriliş

Bayramı’nda en yeni elbiseleriyle, yeni
ayakkabılarını giyerek kiliselerinde düzenlenen ayine
katıldılar. Ardından evlerde kurulan uzun kahvaltı
sofralarında renkli paskalya yumurtalarını
tokuşturup, mayalı hamurdan yapılan mahlepli
geleneksel Paskalya çöreklerinden, tavşan figürlü
kurabiyelerden, 40 gün uzak durdukları peynir ve
şarküteri ürünlerinden yiyerek tüm aile bireylerinin
yer aldığı paskalya kahvaltısı yaptılar. Öğle
yemeğinde ise bahçelerde ve piknik alanlarında
kurulan kuzu çevirmeli ve Büyük Perhiz dönemi
boyunca kaçınılan yiyecek ve içeceklerin yer aldığı
zengin içerikli sofralarda aile ve arkadaşlarla bir
araya gelerek kadehler tokuşturdular. Birbirlerine
çikolatadan yapılan Paskalya tavşanları ve farklı
renklere boyanan haşlanmış Paskalya yumurtaları
hediye ettiler. Bayram yemeğiyle taçlanan Paskalya
Bayramı kutlamaları gece geç saatlere kadar sürdü.
Çeşme’den feribotlarla Sakız Adası’na geçen Türk
turistler de hem muhteşem bir görsel şölen sunan
Roket Savaşları’nın coşkusunu yaşadı hem de ada
halkının Paskalya sevincine ortak olarak keyifli bir
hafta sonu geçirdi. (Fulya Omaç)

9 Mayıs 2024 Perşembe2 GEZİEditör: Hakan Serbest Tasarım: Sedat Araz

Yunanistan’ın
Sakız Adası izleyenleri

büyüleyen görsel bir şölene
daha imza attı. Gece gündüze

döndü, Ortodokslar geleneksel
kutlamalarını yaptılar, Türk turistler
de hem seyrine doyum olmayan eşsiz
roket savaşlarının coşkusunu yaşadı

hem de ada halkının Paskalya
sevincine ortak olup keyifli 

bir hafta sonu 
geçirdi
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4-10 Mayıs Karayolları
Trafik Haftası etkinlikleri
kapsamında İzmir Esnaf ve
Ticaret Odası konferans
salonunda Fahri Trafik
Müfettişleri Çalıştayı
düzenlendi. Fahri trafik
müfettişlerinin nasıl çalışması
gerektiği, yapılan eksiklikleri
ve sistemde yapılan
düzenlemelerin aktarıldığı
çalıştaya katılım yoğundu.
İzmir Trafik Emniyet
Amirliğinde görevli
Başkomiser Fethi
Sarızeybek’in gerçekleştirdiği
sunumda çalışmalarla ilgili
bilgiler aktarıldı. İzmir’de aktif
olarak 2321 fahri trafik

müfettişinin görev yaptığını
aktaran Sarızeybek katılımcı
müfettişlere sistem için
yeniliklere açık olduklarını
söyledi. Sunumdan sonra
müfettişlerin sorularını
yanıtlayan Sarızeybek hem
vatandaşların hem de
müfettişlerin mağdur
olmamaları için gelen soruların
hepsini titizlikle cevapladı.
Sarızeybek, “Trafik açısından
insanların can ve mal
güvenliğini sağlamak açısından
sadece ceza yazma konusu
değil birçok eğitimle şehrin her
noktasında çalışmalarımıza
devam ediyoruz ve edeceğiz”
ifadelerini kullandı.

Yokuş’un vefatı
üzüntü yarattı

İzmir Dernekleri Konfederasyonu
(İZDEKON) Genel Başkanı aynı
zamanda İzmir Kent Federasyonu
(İZKEF) ve İzmirliler Derneği Başkanı
olan Turgay Yokuş'tan acı haber geldi.
Geçtiğimiz günlerde gerçekleştirilen
İzmirliler Derneği genel kurulunda
geçirdiği kalp krizi sonrasından uzun
süredir hastanede yoğun bakımda
tedavi gören Yokuş, dün sabaha karşı
yaşamını yitirdi. Yakın çevresindeki
sevenlerini yasa boğan acı haber, İzmir
ve çevresinde büyük bir üzüntü yarattı.
Yokuş’un cenazesi bugün öğleyi
müteakip Hatay İlahiyat Fakültesi
içindeki Hacı Fatma Tatari Camiinde
kılınacak cenaze namazının ardından
Buca Kaynaklar Yeni Mezarlığı’na
defnedilecek. (Haber Merkezi)
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Kentin en eski yapılarının
yer aldığı Kemeraltı ve
Basmane’deki yangınların
ardı arkası kesilmiyor. Bu
kez gece 22 sıralarında
Basmane semti Akıncı
Mahallesi 943 sokakta
bulunan tarihi bir binada
çıktı. Edinilen bilgiye göre
içerisinde evsiz bir kadının
bulunduğu binadan alev ve
dumanların çıktığını gören
çevre sakinleri durumu 112
Acil Çağrı Merkezine bildirdi
ve ihbar üzerine olay yerine
kısa sürede itfaiye, sağlık ve
polis ekipleri sevk edildi.

Bina içerisindeki ahşap
dekorasyonlardan dolayı
alevler kısa sürede hızla
yayılırken, meydana gelen
patlamalar paniğe yol açtı.
İtfaiye ekiplerinin yoğun

mücadelesi sonucu yangın, 2
saatlik müdahalenin
ardından kontrol altına
alındı. Kullanılamaz hale
gelen tarihi binada soğutma
çalışmalarının sürdüğü

öğrenildi. İtfaiye, alevlere
müdahale ettiği esnada bina
içerisinde bulunan bir kadın
dışarı çıkartıldı ve sağlık
durumunun iyi olduğu
belirlenen kadın ayakta
tedavi oldu. Sağlık
ekiplerinin müdahalesinin
ardından kadın, ifadesi
alınmak üzere polis
merkezine götürüldü.
Binanın, Atatürk ile Latife
Hanım’ın nikahlarını kıyan
İzmir’in ünlü müftüsü
Rahmetullah Efendi’nin
ikametgahı olduğu öğrenildi.
(İHA)

VEFAT VE BAŞSAĞLIĞI
İzmir sporunun ve cemiyet dünyasının önder ismi, 

İZDEKON, İZKEF ve İzmirliler derneklerinin, 
kıymetli başkanı, değerli insan

TURGAY YOKUŞ’UN
vefatını teessürle öğrendik.

Merhumun cenazesi bugün Hatay İlahiyat Fakültesi içindeki 
Hacı Fatma Tatari Camiinde öğleyi müteakiben kılınacak namazın ardından 

Kaynaklar’daki Yeni Buca Mezarlığı 46 nolu adada defnedilecektir. 
Merhuma Allah’tan rahmet, yakınları ve sevenlerine 

başsağlığı ve sabırlar dileriz.

EGE TELGRAF AİLESİ

Turgay 
Yokuş

Atatürk ve Latife Hanım’ı evlendiren müftünün evi kül oldu

“Sadece ceza yazmak
yetmez eğitim de şart”
Karayolları Trafik Haftası etkinlikleri kapsamında düzenlenen Fahri Trafik
Müfettişleri Çalıştayında, müfettişler uygulamalarla ilgili bilgilendirildi

Fethi
Sarızeybek
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Sarızeybek

Fethi
Sarızeybek

Fethi
Sarızeybek

Fethi
Sarızeybek

Fethi
Sarızeybek

Fethi
Sarızeybek

Fethi
Sarızeybek

MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER
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TARTIŞILAN NİKAHTA
FARKLI GÖRÜŞLER…

“Eşlerin hemşehrisi 
değil, eşitiyiz biz”

CHP İzmir Milletvekili Sevda
Erdan Kılıç, kadınların evlendikten
sonra soyadlarını tek başına
kullanabilmeleri ve evlendikten
sonra kütük kayıtlarını taşımamaları
için TBMM’ye kanun teklifi verdi.
Kılıç, TBMM Başkanlığı’na
sunduğu Kanun Teklifi’nin
gerekçesinde, Anayasa
Mahkemesi’nin 2023 yılında kadının
kocasının soyadını taşımasını
zorunlu kılan yasanın iptal edildiğini
anımsatarak, gerekli düzenlemenin
yapılmasını istedi. Kılıç, Kanun
Teklifinde, kadının evlendikten
sonra eşlerin kendi kütüklerinin
korunmasına dair düzenlemenin
yapılmasını istedi. Kadınların
evlendikten sonra kütüklerinin
taşıması uygulamasının sona
erdirilmesini isteyen Kılıç, “Birçok
alanda eşitsizliği dibine kadar hisseden
biz kadınlar eşlerimizin hemşehrisi
değil eşitiyiz! Evlendik diye Nüfus
kaydımız neden başka bir ile geçsin”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

Karşıyaka Belediye Başkanı
Behiye Yıldız Ünsal, İzmir'de nikah
öncesinde dua okunmasına izin
verilmemesine ilişkin, "Arkadaşımız
kurallara uygun davranmaya
çalışmıştır" dedi. Karşıyaka
Belediyesi mayıs ayı olağan meclis
toplantısının ikinci oturumu Başkan
Ünsal yönetiminde
gerçekleştirilirken, dilek ve
temenniler bölümünde söz alan AK
Partili Meclis Üyesi Adem Öztürk,
Karşıyaka Belediyesine ait Zübeyde
Hanım Nikah Salonu'nda
gerçekleşen nikah töreninde dua

edilmesinin engellenmesine tepki
gösterdi. Öztürk, "Vatandaş dua
devam ederken müzikle kesilmeye
çalışıldı. Bu nasıl bir
tahammülsüzlük. İslamiyet ile ilgili
ne tür bir sorununuz var? Dua size
nasıl bir rahatsızlık verdi. Bunların
Karşıyaka'da yaşanması bizi
üzmekte. Siz de aynı düşüncelere
sahipseniz ve orada yapılan hareketi
onaylarsanız üzülürüm. Böyle
olmayacağına inanıyorum. Oradaki
yetkililerle ilgili gerekeni yapın" dedi.

Bunun üzerine açıklama yapan
Karşıyaka Belediye Başkanı Behiye

Yıldız Ünsal, kamu kurumlarında
resmi prosedürlere göre işlem
yapıldığını söyledi. Konunun yargıya
taşındığını aktaran Ünsal, şöyle
konuştu: "Bizde Medeni Kanuna
göre nikah kıyılıyor. Müftülüklerde
de imam nikahı kıyılıyor. Burada
mesele izinsiz söz alınması. Buradan
izinsiz söz alsanız sizi uyarmamız
gerekiyor. Keşke bu duayla ilgili
önceden bilgi verilseydi. Bir iletişim
kazası olarak değerlendiriyorum.
Burada herkes Müslüman, kalkıp
duaya bağlanmamalı. Müslümanlık
dua etmekle olmuyor. Konu yargıya

taşındı. Biz de takipçisi olacağız. Bu
konunun daha fazla konuşulmasına
gerek yok. Arkadaşımız kurallara
uygun davranmaya çalışmıştır. Başka
bir dine mensup insanlar da olsaydı
yine mikrofonu alacağını tahmin
ediyorum."

Karşıyaka Cumhuriyet
Başsavcılığı, olayla ilgili nikah
memuru hakkında "Halkın bir
kesimini aşağılama ve dini değerleri
aşağılama" suçundan soruşturma
başlatmış, İçişleri Bakanlığı da
iddialara ilişkin mülkiye müfettişi
görevlendirmişti. (AA)

İYİ Parti Grubu, kurultaydan
sonra ilk defa toplandı. İYİ Parti
Genel Başkanı Dursun Müsavat
Dervişoğlu, ilk defa TBMM’de
kürsüden hitap etti. Dervişoğlu,
sadece bir makamı, sadece bir
koltuğu, sadece bir kürsüyü
devralmadığını belirterek,
“Milletimizin sesi olma, dertlere
derman bulma ve memleketimize
İYİ Parti’nin vizyonunu, projelerini,
çözümlerini sunma hedefini taşıyan
bir bayrak teslim aldım. 

Buradan, Türk Milletinin
huzurunda söz veriyorum ki;
arkadaşlarımla birlikte, bu bayrağı

daha da yükseklere taşıyacağız.
Kutlu ülkümüze, hedeflerimize ve
ideallerimize hep birlikte ulaşacağız!
Türkiye’nin mutlu ve huzurlu
yarınlarına, milletimizle birlikte
kavuşacağız” ifadelerini kullandı. 

5. Olağanüstü kurultaya değinen
Dervişoğlu, “Hazır sırası gelmişken,
İYİ Partimizin Genel Başkanı
olarak buradan açık bir çağrıda
bulunmak istiyorum. 7 yıllık siyasi
hareketimizin içerisinde büyük
mücadeleler vermiş, şu ya da bu
sebeple partimizle yollarını ayırmış,
ama bizlerle olan gönül ve ülkü
bağını asla kaybetmemiş dava ve yol

arkadaşlarıma sesleniyorum; İYİ
Parti dün olduğu gibi bugün de
sizindir. Gelin, tüm yaraları
birbirimize sarılarak saralım, gelin,
küskünlükleri sonlandıralım. Gelin,
haklıya hakkını birlikte teslim
edelim ve mücadelemize her
zamankinden daha güçlü bir şekilde
devam edelim. 

Gelin hep birlikte ve yeniden,
mavi gök’ü çadır, güneşi bayrak
eyleyelim. İşte bakın millet bizi
çağırıyor. Sadece kapılarımız
değil, gönüllerimiz ve
kollarımızda ardına kadar açıktır”
diye konuştu. (İHA)

Karşıyaka Nikah Sarayı’nda kıyılan bir nikah sırasında dua okunmasının görevli
memur tarafından engellenmesi, belediye meclisinde de günün konusu oldu

Dervişoğlu, küskün 
İYİ’leri eve çağırdı
İYİ Parti Genel Başkanı Müsavat Dervişoğlu, “İYİ Parti dün olduğu gibi
bugün de sizindir. Gelin, tüm yaraları birbirimize sarılarak saralım" dedi

Foça Belediye Başkanı Saniye
Bora Fıçı ve Menderes Belediye
Başkanı İlkay Çiçek, Ankara’ya
giderek CHP Genel Başkanı
Özgür Özel'i ziyaret ederken,
partinin grup toplantısına da
katıldılar. Foça Belediye Başkanı
Saniye Bora Fıçı, Özel ile
makamında görüştü. Foça’da
hedeflediği çalışmalarından
bahseden Başkan Fıçı, “Genel
Başkanımız Özgür Özel’i
makamında ziyaret ederek,
Foça’da hedeflediğimiz başarı
dolu, tertemiz ve şeffaf
belediyecilik anlayışı için
önceliklendirdiğimiz

projelerimizi, sosyal belediyecilik
uygulamalarımızı,
hemşerilerimizin beklentilerini
ve şimdiden kısa zamanda
gerçekleştirdiğimiz çalışmaları
kendisiyle paylaştım. Foça
halkının selamlarını ilettim” dedi.
Menderes Belediye Başkanı İlkay
Çiçek de, Türkiye Büyük Millet
Meclisi’nde CHP’li kurmaylarla
bir araya geldi. Menderes’te
yerel seçimlerde yakalanan
başarının ardından ilçede
gerçekleştirilen çalışmalarla
ilgili görüşmeler gerçekleştiren
Başkan Çiçek, CHP Genel
Başkanı Özgür Özel’le de

görüşme gerçekleştirdi. Başkan
Çiçek, “Genel Başkanımız Sayın
Özgür Özel ile meclisteki
makamında özel bir toplantı
gerçekleştirerek kendisini
ilçemizdeki çalışmalarımızla ilgili
bilgilendirdik. Menderes'imizin
gelişimine yönelik koyacağımız
katkılarda en büyük destekçimiz
olan Genel Başkan'ımıza tüm
hemşerilerim adına teşekkür
ederim. Yeniliğin ve değişimin
rüzgarıyla Menderes başta
olmak üzere Türkiye'de yazılan
başarı hikayesini daha da
büyütmeye kararlıyız’’ dedi.
(Haber Merkezi)

BAŞKANLARDAN ÖZEL'E NEZAKET ZİYARETİ

Trafikte,
okulda,
sokakta,
zorbalık
bitmiyor!

Gün geçmiyor ki bu şehir
eşkıyalarının yaptıkları haberlerini
televizyonlar da izliyoruz Gazetelerde
okuyoruz. İçişleri Bakanlığı birazda bu
şehir eşkıyalarına göz açtırmayacak
operasyonlar da daha çok önem verirse,
yakalananlar da sevk edildikleri
adliyelerden çıkarıldıkları hâkim
karşısında “Denetimli Serbestlik” adı
altında ellerini kollarına sallayarak
dışarıya çıkmazsa bu zorbalıkların önüne
geçileceğine inanıyorum…

Haberlerde duyduğumuz, “Akran
zorbalığı” diye bir tanımı geçmişte
bilmezdik. Yaşadığımız dönem zulümleri
dayatıyor hayatlarımıza...

Okullarda akran zorbalıkları,
öğretmenleri dövmek, hastanelerde
sağlıkçıları, doktorları dövmek, sokakta
insanlara saldırmak, trafikte yol vermeme
veya otomobil park etme kavgaları
olmadık gün yoktur. Hatta cinayetleri
varan kavga sonuçlarını duyuyoruz…

Çocuklar birbirlerine saldırgan
davranıyor. Yüzlerinde, tavırlarında,
eylemlerinde sevgi ya da dayanışma ifadesi
yerine çoğunlukla öfke var.
Öğretmenlerine ve birbirlerine karşı
gerilim içindeler. Unutmayalım, bu
çocuklar büyüyecekler, o zaman
memleket şehirler dar gelecek ve şimdiki
olduğu gibi herkes herkese en ufak bir
kıvılcımda saldırmaya başlayacak…

Konuştuğumuz öğretmenimiz
“Ailelerin geçimleri için çalışmak zorunda
olduklarından, Çocuklar aile sevgisi, ilgisi,
yakınlığından da yoksun” kendi başlarına
büyüyor yorumunu yapıyorlar…

Okullarda sanırım ciddi bilimsel
çalışmalara ihtiyaç var. Uzmanlar
gözetiminde anlamaya çalışmalıyız, bu
öfkenin, şiddet eğiliminin, mutsuzluğun
kaynağının araştırtması gerekir…
Televizyon dizileri kontrol altına alınması
gereklidir. RTÜK bunları kontrol edip
şiddet içeren dizileri yayından
kaldırtmalıdır. Dizilerdeki şiddet sahneleri
Çocuklarımızı bu eğilime
sürüklemektedir. Bilimsel eğitime değil
hurafelere yöneldikçe zorbalıkta
çoğalıyor...

Bir Köşe yazımda “Her yerde kavga
var!” başlığıyla yazmıştım.
O köşe yazımdan sonra aldığım geri
dönüşler yozlaşmamızın,
çürümüşlüğümüzün, huzursuzluğun
önemli boyutlara ulaştığının büyük
göstergesi. Bu yozlaşmamız daha artarak
devam ediyor…

Sohbet ettiğim Lise öğretmenleri
öğrencilerimizden “Duyduklarımız
karşısında ağzımız açık kalıyor.
Üzülüyoruz ama çaresiz kalıyoruz. Bir şey
dediğimizde ya kendisi ya da ailesi
karşımıza dikilip “Sen bizim çocuğumuza
terbiye yerine sadece ders ver” diyor veya
bizi dövmeye kalkıyorlar” diye
anlatıyorlar…

İnsan haklarının, kaliteli yaşam
standartlarının, medeniyetin çok
uzağındayız. Devlet okulları yeterli bilgi
aktarımı yapmış olsa hiçbir özel okula
ihtiyaç olmaz. İnsanların bütün dilekleri
devlet okullarının da özel okullar kadar
donanımlı ve bilgili olmasıdır. Her Milli
Eğitim Bakanı değiştiğinde, devlet
okullarında iki de bir de müfredatın
değişmesi, (Yaz-boz tahtasına) döndü.
Öğretmen ve öğrencileri bu durumdan
çok etkilendiği gerçeği ortaya çıkıyor…

Velhasıl kelam, Zorbalık her yerde…
Sustukça, kabullendikçe, olaylar büyüyor.
Gelecekte büyük uçurumlara
sürüklendiğimizi gösteriyor. Geleceğe
baktıkça durumlar ürkütücü görünüyor…

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com
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Geçtiğimiz nisan ayında Yeniden
Refah Partisi İstanbul Milletvekili
Doğan Bekin tarafından TBMM’ye
3194 Sayılı İmar Kanunu’nda Değişiklik
Yapılması Hakkında bir kanun teklifi
sunulmuştu. Teklif, geçtiğimiz gün
değerlendirilmek üzere TBMM
Bayındırlık, İmar, Ulaştırma ve Turizm
Komisyonu’na gönderildi. Söz konusu
kanun teklifine göre imar barışından
faydalanmak isteyen vatandaşlara,
“Afetlere dirençli yapı” şartı getiriliyor.
Bunun yanında hazine arazilerinde
bulunan yapıların kullanım alanlarının
satışı 31 Aralık 2028 tarihine kadar
uzatılıyor. 

AKIL TUTULMASI!
İmar barışının acı sonuçlarının son

yaşanılan depremde görüldüğünü
hatırlatan İzmir Depremzedeleri
Dayanışma Derneği kurucu Başkanı ve
CHP Bayraklı Belediye Meclis Üyesi
Haydar Özkan, “İmar barışının başımıza
neler açtığını zamanında gördük.
Deprem olalı daha 1 yıl oldu. Bunun
üzerinden tekrar imar barışından
bahsetmek hangi akla hizmettir
bilemiyorum. Bu imar barışıyla bir sürü
insanın canı yandı, çok insan kaybettik.
Ama hala imar barışından bahsediyoruz.
Ben kesinlikle karşıyım. Böyle bir şeyi
biz uygun bulmuyoruz. Hala böyle
şeylerin gündeme gelmesini akıl
tutulması olarak görüyorum. 99
depremini unuttuk, arkasından bir sürü
deprem oldu. Türkiye’deki en büyük
deprem olalı daha bir yıl geçmiş hala bu
imar barışı gündeme gelebiliyor” dedi.

‘UZAK DURMALIYIZ’
Türkiye’nin bir deprem ülkesi

olduğunu, bu nedenle imar barışı gibi
riskli bir konunun kesinlikle gündeme
gelmemesi gerektiğinin altını çizen
İnşaat Mühendisleri Odası Başkanı
Eylem Ulutaş Ayatar, “Aslında sağlıklı
yapılaşma dediğimiz şey, sadece güvenli
bina ile tanımlanamaz. Dolayısıyla bu
kaçak yapıların resmileştirilmesiyle
aslında kanunsuzluk kanun haline
getiriliyor. Burada da sağlıklı güvenli
yapılaşma denildiğinde sadece bir yapı
üzerinden gitmek de doğru değil. Nasıl
bir yöntemle yapılacağı da kanunda
tariflenmemiş. Ama bizim ders almamız
gereken konu, yapılaşma sürecinde ilk
aşamada planlamadan başlayıp ondan
sonra doğru projelendirme ve doğru
imalatı sağlayabilmek. Ancak bu yine el
yordamıyla yapılan yapıları tescillemeye
dönüşüyor. Özellikle seçim
dönemlerinde bu imar afları çok
gündeme gelirdi. Ama bu konu çok
önemli bir konu ve bu tür kararlarla
vatandaşa bir yandan ‘Sen kurallara
uyma’ deniliyor. ‘Ben zaten seni bir
şekilde affedeceğim’ diyorsun ama bu
hepimizi etkileyen bir durum. Bir kere
imar aflarından kesinlikle uzak durmak
lazım. Bu hiçbir sorunu çözmüyor. 6
Şubat depreminde imar affından

faydalanmış çok yapı vardı ve yıkıldı.
Türkiye bir deprem ülkesi ve bu ülkede
imar barışı gibi bir konunun asla
gündeme gelmemesi gerekiyor. O
nedenle kesinlikle gündeme dahi
almamamız gereken bir konu” diye
konuştu.

‘BARIŞ, FELAKET OLDU’
İzmir Ticaret Odası (İZTO) Meclis

Üyesi, İmar, Şehircilik ve Kentsel
Dönüşüm Komisyon Başkanı Levent
Bendeş de imar barışı kanun teklifine
ilişkin değerlendirmesini paylaştı.
Bendeş, geçmişte 1985 ve 2018 yıllarında
imar barışı uygulaması yapıldığını
belirterek, “Malum bu 2018’deki kabul
edilen imar barışı sonucunda
Kahramanmaraş ve çevresindeki illerde
imar barışından faydalanan birçok yapı

da yıkıldı. Can kayıpları oldu. Şimdi de
diyorlar ki, tarlada bağda bahçede
yapılaşma var ve bu insanlar da mağdur
oluyor. Buralarda yapılaşmaya izin
veren yetkililerin de sorgulanması
gerekir. Çünkü bu bir yerde ruhsatlı
yapılaşmayı yapan insanların harcadığı
tonlarca para ve ruhsat almak için
verdikleri mücadelenin karşısında
yapılan bir haksızlık” mesajını verdi.

Alım gücünün bu kadar düştüğü,
fiyatların yüksek enflasyon
oranının da üzerinde artış

gösterdiği ülkemizde son dönemde
herkesin dilinde ‘fiyat algısı’ konusu var.

Restoran ve kafelerde ödeme yapan
müşterilerin paylaştığı yazarkasa fişleri,
pastanede satılan bir kurabiyenin fiyatı,
oto yıkamacılarda araç yıkama
fiyatlarının yüksekliği gibi birçok konu
sosyal medyada tüketicilerin fiyat algısı
ile ilgili en çok konuştuğu konular
arasında.

Tüketiciler, enflasyona ayak uyduran
fiyat artışlarına yetişmekte zorlanırken,

işletmeler de
maliyetlerini
karşılamak ve
karlılıklarını sürdürmek
için zorlandığı
iddiasıyla fiyatların

makul olduğu yönünde yorum
yapıyor.

Türkiye, son yıllarda dünyada
en yüksek enflasyon oranına
sahip olan ülkeler listesinde üst
sıralarda yer almaya devam
ediyor. 

2024 yılı Nisan ayı itibariyle
Tüketici Fiyat Endeksi (TÜFE)
yıllık bazda yüzde 70'i aştı. Bu
durum, gıda ve içecek fiyatlarında
da önemli artışlara neden oldu.
Örneğin, et fiyatları 2023 yılına göre
yüzde 80, sebze fiyatları ise yüzde 60
oranında arttı.

Enflasyona ek olarak, sektöre özgü
maliyetler de artıyor. Kira, elektrik, su,
gaz gibi temel ihtiyaçların yanı sıra, işçilik
maliyetleri de önemli ölçüde yükseliyor.
Bu durum, işletmelerin kar marjlarını
daraltıyor ve fiyat artışlarına yol açıyor. 

2024 yılından itibaren 17 bin TL
olarak açıklanan asgari ücretin yılın ilk 4
ayında yüzde 10 oranında değer

kaybetmesi ve alım gücünde yaşanan
daralma nedeniyle bu yıl asgari ücrete
ara zam yapılmaması kararının mutlaka
gözden geçirileceği beklentisini yarattı.

FİYATLARA YETİŞİLEMİYOR

Tüketiciler, enflasyona ve sektörel
maliyetlere bağlı fiyat artışlarını
algılamakta zorlanıyor. Birçok kişi,
fiyatların fahiş olduğunu ve gelirlerine
yetişemediğini düşünüyor. Bu durum,
yeme-içme sektörüne olan talebin

azalmasına ve işletmelerin
cirolarında düşüş yaşanmasına neden
oluyor.

Bu fiyat algısı noktasında
işletmeler kendi maliyetlerinden dert
yanarken tüketiciler ise boykota
varan kamuoyu kampanyalarıyla
yaşanan soruna dikkat çekmeye
çalışıyor.

Fiyat algısının bozulması
nedeniyle yeme-içme sektörünün
önümüzdeki dönemde de zorluklarla
karşılaşacağı öngörülüyor. 

Yüksek enflasyonun ve artan
maliyetlerin devam etmesi, fiyat
artışlarının sürmesine ve sektörde
yeni problemlere yol açmasına neden
olabilir. Bu problemlerin çözümü için

hem devlet hem de sektör temsilcilerinin
ortak bir çaba göstermesi gerekiyor.

Pandemi döneminde öcü olarak
gösterilen 3 harfli marketler adına
yaratılan algının benzerinin bu yıl
restoran, kafe ve yeme-içme işletmelerine
yönelik bilinçli olarak yapıldığı iddiaları
dahi var.

Ülkede fiyat algısının bozulmasının
sebeplerini tek bir noktaya yönlendirmek
herkesin işine geliyor gibi. Biraz sorunun
kökenine inmemiz şart.

Geçen yıl 11 şehrimizi yıkan deprem felaketlerinin yaraları henüz sarılmadan, ‘imar barışı
kanun teklifi’nin görüşülmek üzere TBMM’deki komisyona gönderilmesi tepkiye neden oldu

‘Gündeme getirmek
bile hangi akla hizmet!’

TOKMAKOĞLU 

Fiyat
algısı
kalmadı

A.BUĞRA 

ANLIK BİRİKİMLERİN TOPLAMI 
bugra@kesfetsek.com

İmar barışı kanun
teklifinde aranan ‘afetlere
dirençli olma’ kriterine ilişkin
konuşan Bendeş, “Depreme
dayanıklı yapıların dayanıklı
olup olmadığını bir inşaat
mühendisinin yapacağı
çalışmalar sonucunda
anlarsınız. Ama usta eliyle
yapılmış hiçbir yapı depreme

dayanıklı olarak
çıkmaz. Yapılan
bu hesaplar
sonucunda ya
yapı
güçlendirilmek
zorunda kalır ya
da yıkılır” dedi.
Bendeş, “İmar
barışından
yapılan bir yapı
bir inşaat
mühendisine
sunulacak,
inşaat
mühendisi bu

yapıyla ilgili gerekli analizi
yapacak tabii bu analizi
yapmak da maliyetli bir iş.
Bildiğimiz 2018’de imar
barışında devlete basitçe
ödenen paranın çok üstünde
paralar ödenmesi lazım. Çıkan
sonuçlar aslında usta eliyle
yapılan binanın kurtulmasına

olanak vermeyecek.
Dolayısıyla imar barışı da
hedefine ulaşmayacak. İşin
sonucu da şu: Ortada bir bina
var. Bu bina depreme
dayanıklı değil, gel bu binaya
sen de imza at ve bu kusura
ortak ol diyorlar. Bu kusura
ortak olması istenen inşaat
mühendisleri depremde hasar
gören, yıkılan binalar
nedeniyle yargılanıyor, hapis
cezalarıyla karşı karşıya
kalıyorlar. Bir yandan diyorlar
ki imar barışıyla usta eliyle
yapılmış yapılara gel izin ver
diyorlar. Böyle bir şeye bir
inşaat mühendisinin imza
atması mümkün değil.
Binaların yıkılacağını
biliyoruz. Adeta cinayet işler
gibi bir işin içine giriliyor.
Muhakkak ki bazı inşaat
mühendisleri gerek ekonomik
gerek başka sebeplerden
bunu imzalayacaktır. Madem
öyle inşaat mühendisleri bunu
yapsın ama bunları denetleyen
bir üst mercii çıksın yani
bakanlık olabilir belediye
olabilir. Devlet de bu işe
gelsin ortak olsun. O zaman
bu binalar bakalım izin
alabiliyor mu?”
değerlendirmesinde bulundu. 

AFETE DİRENÇLİ
olma şansları yok

‘Kaynakları kısıtlı
bir festival yaptık’
Urla Belediyesi mayıs ayı meclis
toplantısının ikinci oturumu Belediye
Başkanı Selçuk Balkan’ın başkanlığında
gerçekleştirildi. AK Parti Meclis Üyesi
Ümit Arslan, Enginar Festivali hakkında
eleştirilerde bulundu. Arslan, Karantina
Adası’nda yapılan gala yemeğinin tek
bir zümreye yapıldığını iddia etti;
festivalin içine sinmediğini de ifade etti.
Festivalin tek bir zümreye hitap
etmediğini belirten Başkan Balkan,
“Gala yemeğinden önce basın yemeği
düzenlenmiş, yerel ve ulusal basında
bunun tanıtımı yapılmıştır. Bu sadece
bizim kafamıza esip düzenlediğimiz bir
organizasyon değil, her yıl yapılan bir
organizasyondur” dedi. Ulaşım, altyapı,
konaklama, temsil, ağırlama, afiş,
baskı, reklam ve tanıtım dahil olmak
üzere festivalin bütçesinin 1 milyon 70
bin lira olduğuna dikkati çeken Balkan,
“Festivalle ilgili bütün kaynakları kısıtlı
şekilde kullanarak bütün tasarruf
tedbirlerini alarak yaptık” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

Yangınla mücadele 
bu sempozyumda 
İzmir Büyükşehir Belediyesi ve meslek
odaları iş birliği ile bu yıl 3-4 Ekim
tarihlerinde 5.’si düzenlenecek
Uluslararası Katılımlı Yangın
Sempozyumu ve Sergisi için hazırlıklar
başladı. Yangınla mücadele konusunda
uzman isimleri bir araya getirecek
sempozyumda, yangın önleme,
denetleme, eğitim ve söndürme
konuları ele alınacak. Geçen yıl 12 bin
189 yangına müdahale eden İzmir
İtfaiyesi yetkilileri de sempozyumda
deneyimlerini paylaşacak. Toplantıya,
İzmir Büyükşehir Belediyesi Genel
Sekreter Yardımcısı Şükran Nurlu,
İzmir Büyükşehir Belediyesi İtfaiye
Dairesi Başkanı İsmail Derse, Makine
Mühendisleri Odası İzmir Şubesi
Başkanı Ziya Haktan Karadeniz ile
meslek odalarının temsilcileri katıldı.
Şükran Nurlu, “Yangın herhangi bir
anda olup hayatımızı ciddi şekilde
etkileyebilir. O nedenle tüm halkımızı
yangınla mücadele konusunda önemli
konuları ele alacağımız bu
sempozyuma davet ediyorum” dedi.
(Haber Merkezi)

Selçuk
Balkan

DİDAR
DEMİRCİ

Haydar Özkan Eylem Ulutaş Ayatar Levent Bendeş
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İKİNCİ NEŞTERİ GÜZELBAHÇE BELEDİYE BAŞKANI MUSTAFA GÜNAY VURDU

4,5 milyon nüfusa sahip İzmir’in 30
ilçesinde yaşayan binlerce vatandaşın en
büyük derdi, kent merkezlerinde kangren
haline gelen kaldırım işgalleri. Vatandaşlar
kanunen kendilerine tahsis edilmiş
kaldırımlarda adete yürüyemez duruma
düşerken, bu durum yoğun şikayetlere de
neden oluyor. İzmir’de bu vurdumduymazlığa
Konak Belediyesi’nden sonra ikinci müdahale
eden Güzelbahçe Belediye Başkanı Mustafa
Günay’dan geldi. Başkan Günay, sabah
mesaisine Mithatpaşa Caddesi’ni denetlerken,
caddede ve yolu işgal eden eşyaları kaldırttı.
Başkan Günay, “Vatandaş cadde de sokakta
rahat bir şekilde yürüyecek, alışveriş yapacak.
Esnaf kendi sınırları dışına çıkmayacak” dedi.

NE VAR NE YOK KALDIRTTI
Belediyede müdür ve amirleri toplayan

Başkan Günay sahil projesini yerinde inceledi,
projenin nasıl ilerlediğine dair müdürlerden
bilgi aldı. Ardından Mithatpaşa Caddesi’ni
gezen Başkan Mustafa Günay esnafa hayırlı
işler diledi, vatandaşla sohbet etti. Mithatpaşa
Caddesi’ni denetleyen Günay, yolu işgal eden
ne kadar masa, sandalye ve ürün varsa
kaldırttı. Başkan Günay’ın bu duyarlılığı
görenlere, “Darısı İzmir’in diğer ilçelerinin
başına dedirtti.

Güzelbahçe için önemli bir cadde

olduğunu söyleyen Güzelbahçe Belediye
Başkanı Mustafa Günay, “Mithatpaşa
Caddesi İzmir için önemli bir cadde. 4 ilçeyi
kapsayan 25 km uzunluğunda bir cadde olan
Mithatpaşa Caddesi Güzelbahçe’yi baştan
sona kapsıyor. Güzelbahçe’nin en hareketli ve
işlek caddelerinden biri. Seçim
projelerimizden birisi de bu caddenin tek tip
tabelaya dönüştürmek. İzmir Büyükşehir

Belediyesi’yle birlikte bu projemizi de
gerçekleştireceğiz. Bu cadde bizim için reklam
yüzü. O yüzden caddeye gereken önemi
vereceğiz. İnsanların alış verişlerini rahat
yapması ve yürüyebilmeleri için engel
olabilecek tüm unsurları ortadan kaldırıyoruz.
Bir düzene geçip caddeyi keyifli bir yere
dönüştüreceğiz” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

“Pırıl pırıl bir Çiğli” talimatı verdi
Çiğli Belediyesi Temizlik

İşleri Müdürlüğü’nün Başkan
Onur Emrah Yıldız’ın
talimatıyla başlattığı çalışmalar
kapsamında ilçedeki alt geçitler,
asansörler ve üst geçitler
temizlenirken, mahallelerde
kosa temizliği ve asfaltlama
çalışmaları hız kesmeden devam
ediyor. 

Çiğlililerin temiz bir çevreyi
hak ettiğine vurgu yapan Başkan
Yıldız, “İlçemizde bir çalışma
başlattık ve her hafta bu temizlik
çalışmalarımızı sürdüreceğiz. Bu
Çiğli Belediyesi’nin görevi değil
gibi birtakım eleştiriler gelebilir
fakat ben Çiğlili hemşehrilerimin
her daim temiz bir ilçede
yaşamasını arzu ediyorum.
Dolayısıyla bu benim görevim

değil demeden çalışmalarımızı
sürdüreceğiz. 

Ben ilçe belediye başkanı
olarak Büyükşehir Belediye
Başkanımızın elini
rahatlatıyorum. Aynı zamanda
mahallerimizde kosa, kaldırım,
asfalt ve kilit parke
çalışmalarımız da sürecek” dedi.
Vatandaşlara en iyi hizmeti
sunmayı amaçladıklarını
kaydeden Başkan Yıldız,
“Çiğli’de bulunan üst geçitleri,
asansörleri ve yaya alt geçitlerini
temizlik personelimiz ile her
pazar akşamı temizliyoruz.
İlçemizde yaşayan
vatandaşlarımıza en iyi hizmeti
vermeyi amaçlıyoruz. Çiğlimizin
tamamı pırıl pırıl olacak” dedi.
(Haber Merkezi)

Kaldırım işgalinde darısı 
DİĞER İLÇELERİN BAŞINA
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Konak Belediye Meclisi’nin mayıs
ayı ikinci olağan toplantısı
Selahattin Akçiçek Kültür
Merkezi’nde gerçekleşti. Konak
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu yönetimindeki toplantıda,
2023 Mali Yılı İdare ve Kesin Hesap
Cetvelleri hakkında Plan ve Bütçe
Komisyonundan gelen rapor
oylandı. Konak Belediyesi’nin 2023
yılı içerisinde gerçekleştirdiği tüm
mali iş ve işlemler ile faaliyetlerini
gerçek maliyetine uygun olarak
sağlıklı ve güvenilir bir biçimde
muhasebeleştirdiğinin; saydam,
hesap verilebilir şekilde

yürütüldüğünün beyan edildiği
rapor tek tek oylama usulü ile
meclisten oy çokluğuyla
geçti.

Dilek ve öneriler
maddesinde kadın
sığınma eviyle
ilgili gelen soruyu
yanıtlayan
Başkan Mutlu,
kadın
sığınmaevinin en
yakın zamanda
açılacağı müjdesini verdi
ve şunları söyledi:

“Bugün TARKEM’le birlikte bir

toplantı yaptık. TARKEM’le
yaptığımız restorasyon

çalışmalarının üstünden
geçtik, neler yapabilirizi

konuştuk. Sığınma evi
ve başka çalışmalar
da konuşuldu.
Öncelikle keşke
hiçbir kadın bir yere
sığınmak zorunda

kalmasa. Kadın
sığınma evi

çalışmamız var,
açılacak.” Başkan Mutlu,

geçtiğimiz günlerde İzmir Doğalgaz
Genel Müdürüyle yaptığı görüşme

hakkında detay vererek, “İZMİRGAZ
müdür ve müdür yardımcılarıyla
yaptığımız görüşme olumlu geçti.
Hem onlar hem biz ilk toplantıda
yaptığımız çalışmaları birbirimize
sunacağız. Zeytinlik’te bir çalışma
yapmışlardı. Oradaki hatla ilgili
çalışma yapacaklar. Biz de
dönüşüm planlarına göre on yıllık
süreçte en hızlı dönüşecek yerleri
daha geriye bırakmak üzere diğer
yerleri önceliklendirerek öneride
bulunacağız. Ve ortak, uzlaştığımız
noktada meclise gelecek, meclis
kararıyla da doğalgaz çalışması
başlayacak.” (Haber Merkezi)

KONAK’IN BAŞKANI MUTLU’DAN İKİ MÜJDE!

Bornova’da kesin 
hesaba meclis onayı

Bornova Belediyesi’nin 2023 Mali Yılı
Kesin Hesabı, Mayıs Ayı Olağan Meclis
Toplantısı’nın 2. Birleşimi’nde oybirliği ile
kabul edildi. Belediyenin mali durumuyla
ilgili değerlendirmede bulunan Bornova
Belediye Başkanı Ömer Eşki, personel
maaşlarının bütçeye oranı konusunda
pek çok belediyeye göre daha iyi durumda
olduklarının söyledi. Başkan Eşki,
“Çalışanlarımızı ülkenin ekonomik
koşullarından korumak, bir yandan da
etkin ve verimli şekilde görevlerini
yapmalarını sağlayacağız” dedi. 
(Haber Merkezi)

Torbalı’da halkla 
buluşmaya devam

Torbalı Belediye Başkanı Övünç Demir,
başkan yardımcıları ve birim müdürleri
ile birlikte Yeniköy ve Ahmetli
mahallelerinde vatandaşlarla bir araya
geldi. Köy meydanlarında gerçekleşen ve
onlarca vatandaşın katıldığı
buluşmalarda Başkan Demir’e park,
ESHOT, futbol sahası, güvenlik kamerası,
arazi yolları, haşereler için ilaçlama,
üreten kadınlar için pazarlama alanı dahil
olmak üzere birçok sorun iletildi.
Talepleri not alan Başkan Demir,
çözümler için ilgili birimlere de talimat
verdi. Başkan Demir, “Katılımcı ve şeffaf
bir belediyeciliği tesis ediyor, tüm talep
ve önerileri tek tek alıyor, çözüm için en
somut adımları atıyoruz” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

İZSU’dan Bergama’da 
5 mahalleye altyapı

Altyapı yatırımlarına hız kesmeden
devam eden İZSU Genel Müdürlüğü,
Bergama’da kanalizasyon ve yağmur
suyu hattı yatırımlarını hayata geçiriyor.
Bu kapsamda Tepeköy, Yalnızev ve
Kadriye mahallelerinde 6,5 kilometrelik,
yeni yerleşim alanlarının bulunduğu
Bahçelievler Mahallesi’nde ise 6
kilometrelik kanalizasyon hattı imalatı
yapılıyor. Saha çalışmalarını titizlikle
yürüten İZSU ekipleri, çalışmaların yüzde
20’lik kısmını tamamladı. Yaklaşık 13
kilometreyi bulan altyapı yatırımının
tamamlanmasıyla, mahallelerin evsel
atık suları güvenli bir şekilde Bergama
Atıksu Arıtma Tesisi’ne iletilecek ve
çevresel risklerin önüne geçilecek.
(Haber Merkezi)

Ömer
Eşki

Nilüfer
Çınarlı
Mutlu 

Övünç
Demir

Mustafa
Günay

Onur 
Emrah
Yıldız
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İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay, kendisini ziyaret gelen İZSİAD
yönetimine “Kenti öne çıkaracak örnek projeleri birlikte hayata geçirelim” dedi

“İzmir’in potansiyelini
ortaya çıkartacağız”

İzmir Sanayici ve İş İnsanları
Derneği (İZSİAD) Yönetim
Kurulu Başkanı Hüseyin Cengiz ve
yönetim kurulu üyeleri İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay'ı makamında ziyaret etti.
Ziyarete BASİFED Yönetim
Kurulu Başkanı ve İZSİAD
Yönetim Kurulu üyesi Semiha
Güneş de katıldı. İzmir için
işbirlikleri ve yürütülebilecek ortak
projelerin gündeme geldiği
toplantıda, ayda bir İzmir iş dünyası
ile toplantı yapılarak İzmir'e değer
katacak, kentin potansiyelini ortaya
çıkaracak projelerin belirlenmesi
kararlaştırıldı.

“ORTAK PROJELER YAPALIM”
Toplantıda konuşan İZSİAD

Yönetim Kurulu Başkanı Hüseyin
Cengiz, İZSİAD olarak geçmiş
dönemlerde İzmir Büyükşehir
Belediyesi ile birçok projeyi hayata
geçirdiklerini ifade ederek, “Bir
Kira Bir Yuva, veresiye
defterlerinin yakılması, Şiir Hatları
gibi projeler, İZSİAD'ın önermesi
ve belediyemizin de desteği ile
hayata geçen projeler oldu” dedi.
Ayrıca her ay toplantılar yaparak iş
dünyası olarak projeler ve öneriler

sunduklarını hatırlatan Cengiz, “Bu
dönemde de bu şekilde bir araya
gelmeyi ve ortak projeleri hayata
geçirmeyi amaçlıyoruz. Bu konuda
İZSİAD olarak her türlü
çalışmanın içinde yer alacağımızı
bilmenizi isteriz” diye konuştu.

“HER TÜRLÜ DESTEĞE VARIZ”
İzmir Büyükşehir Belediye

Başkanı Cemil Tugay ise İzmir’in

her alanda potansiyeli yüksek bir
kent olduğunu ifade ederek,
“Ancak bugüne kadar ne yazık ki bu
potansiyelini hayata geçirememiş.
Biz yeni dönemde İzmir'i öncelikle
tarım, kültür, sanayi, inovasyon,
turizm alanlarında ön plana
çıkarmak istiyoruz” dedi. Kentteki
üretiminin katma değerini artırmak
istediklerini vurgulayan Tugay, “Bu
konuda iş dünyası ile de birlikte

çalışmak ortak projelerde yer almak
isteriz. Biz belediyenin yapması
gereken rutin çalışmaları yaparız.
Bu konuda talep etmeniz yeterli
ama kenti öne çıkaracak, diğer
kentlere de örnek olacak projeleri
hep birlikte üreterek hayata
geçirmek istiyoruz. Bu konuda
belediye olarak her türlü desteği de
sağlarız” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

Ege Telgraf’ın kent
gündemine taşıdığı karavan
işgalleri, İzmir İl Emniyet
Müdürlüğü ile İzmir Büyükşehir
Belediyesi’ni harekete geçirmiş,
Karşıyaka sahilinde yolları işgal
eden karavanlar kaldırılmıştı. Bir
operasyon da Bayraklı
Belediyesi’nden geldi. Bayraklı
sahilinde yol kenarlarına ve
otoparklara yerleştirilen
karavanlar görüntü kirliliği başta
olmak üzere çevre düzenine
verdiği zararlardan dolayı
kaldırılmaya başlandı. 

104 KARAVANCI UYARILDI
Bayraklı Belediyesi Zabıta

Müdürlüğü,
İzmir
Büyükşehir
Belediyesi
Zabıta Trafik
Şube
Müdürlüğü, İlçe
Emniyet
Müdürlüğü ve
İzmir İl Emniyet
Müdürlüğü
Trafik ekipleri iş
birliği ile
başlatılan
çalışmada 105
karavan sahibi
tek tek aranarak uyarıldı.
Ulaşılamayan karavan
sahiplerine ise Zabıta Trafik
Şube Müdürlüğü tarafından
ihtarname gönderildi. Karavan

sahiplerinin İzmir Büyükşehir
Belediyesi Ulaşım Dairesi ile
iletişime geçerek belirlenen
ücretsiz park alanlarına
karavanlarını taşıyabileceği ifade
edildi. Verilen süreye uymayan

karavanların da İzmir
Büyükşehir Belediyesi Zabıta
Trafik Şubesi ekipleri tarafından
çekileceği belirtildi.

Bayraklı Belediye Başkanı
İrfan Önal, "İzmir Büyükşehir
Belediyesi Zabıta Trafik Şube
Müdürlüğü ve İzmir Emniyet
Müdürlüğü Trafik ekipleri iş
birliği ile yürüttüğümüz
çalışmalarla karavan sahipleri
uyarıldı. Karavan sahipleri
araçlarını gönüllü olarak
taşımaya başladı. Amacımız
ilçemizin daha güzel ve daha
yaşanabilir halde olması. Bu
kapsamda her zaman üzerimize
düşeni yapmaya devam
edeceğiz" dedi. (Haber Merkezi)

ESHOT’un geliştirdiği 
modele ulusal ödül

Bir karavan operasyonu da
Bayraklı Belediyesi’nden

İzmir Büyükşehir Belediyesi ESHOT Genel
Müdürlüğü’nün geliştirdiği “Büyük Veri
Analizi ve AHP/TOPSIS Yöntemleri ile
Kentsel Toplu Taşıma Erişim Düzeylerini
Belirleyen Dijital Ölçüm Modeli”, Akıllı
Ulaşım Sistemleri Derneği tarafından
düzenlenen 7. Uluslararası Akıllı Ulaşım
Sistemleri Zirvesi SUMMITS’24’te ödüle layık
görüldü. Kent içinde her mahallede toplu
ulaşım hizmetlerine erişilebilirliği ölçen
model, ulaşım planlamasının en doğru
şekilde yapılabilmesine olanak tanıyor.
Türkiye’nin akıllı ulaşım alanındaki en
önemli etkinliklerinden biri olan ve Akıllı
Ulaşım Sistemleri Derneği (AUS Türkiye)
tarafından düzenlenen Uluslararası Akıllı
Ulaşım Sistemleri Zirvesi SUMMITS, 2-4
Mayıs tarihleri arasında Ankara Hacettepe
Üniversitesi Tunçalp Özgen Kongre ve Kültür
Merkezi'nde “AUS ile Ulaşımın Dijital
Dönüşümüne Öncülük Etmek” sloganıyla
yapıldı. Sektörün öncü isimlerini bir araya
getiren, ulaşımda teknolojik ilerlemelerin ve
yenilikçi çözümlerin sergilendiği zirve
kapsamında Ulaşımda Aklın Yolu Ödülleri de
verildi. ESHOT Genel Müdürlüğü’nün
geliştirdiği “Büyük Veri Analizi ve
AHP/TOPSIS Yöntemleri ile Kentsel Toplu
Taşıma Erişim Düzeylerini Belirleyen Dijital
Ölçüm Modeli”, Hareketlilik Teknolojisi
Ödülü’ne layık görüldü. (Haber Merkezi)

Turizmin kalbinde 
büyük yol hamlesi
Aydın Büyükşehir Belediyesi, kente yeni
yollar kazandırmak ve mevcut yolları
yenilemek için çalışmalarına hız kesmeden
devam ediyor. Fen İşleri Dairesi Başkanlığı
Yol Yapım ve Bakım Şube Müdürlüğü
ekipleri, Kuşadası Soğucak Mahallesi
Atatürk Caddesi’nde sıcak asfalt seriminin
ardından yol çizgi ve yaya geçidi
çalışmalarını tamamladı. Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu, ‘‘Kent
genelinde çalışmalarımızı eş zamanlı
olarak sürdürüyor, yol yapım ve yenileme
çalışmalarımıza devam ediyoruz.
Vatandaşlarımız için çalışmayı
sürdüreceğiz” dedi. Vatandaşlar, yapılan
hizmetler için Aydın Büyükşehir Belediye
Başkanı Özlem Çerçioğlu’na teşekkür etti.
(Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediyesi, işçi
çıkarma eylemleri ile ilgili önemli bir
duyuru yaptı. “Saygıdeğer İzmir
kamuoyunun bilgisine” denilerek başlayan
duyuruda; “İzmir Büyükşehir Belediyesi ve
bünyesindeki tüm kurumların emeğin
hakkını savunan bir anlayışla yönetildiği,
çalışanlarına insanca yaşam koşulları
sunma konusunda üzerine düşen tüm
görevleri yerine getirdiği tartışmasız bir
gerçektir. Belediyemiz yasaların verdiği
görev ve yetki doğrultusunda kamunun
kaynaklarını doğru ve adil şekilde kullanma
çabası içindedir. Ülkemizin içinde
bulunduğu ekonomik tablonun yarattığı
zorluklara rağmen kurumumuz
hizmetlerini ve yatırımlarını aksatmadan

yürütmektedir. Ancak sürdürülebilir bir
yapının tesis edilmesi için mali disiplinin
sağlanması gerekliliği de ortadadır. Bu
çerçevede belediye ve iştiraklerinde ihtiyaç
fazlası istihdam bulunduğu görülmektedir.
Bunların önemli bir kısmı seçimin hemen
öncesinde göreve başlatılmış durumdadır. 1
Ocak’tan sonra belediye ve iştiraklerinde
toplam 1909 kişi işbaşı yaptırılmıştır. Ayrıca
işbaşı yapmak için 912 kişiye ilave olarak
çağrı yapıldığı ve işlemlerin başlatıldığı
anlaşılmıştır. Yerel seçimin ardından
mazbata alım sürecine kadar 1-6 Nisan
tarihleri arasında da belediye iştiraklerinde
312 kişinin işbaşı yaptığı tespit edilmiştir.
İhtiyaca yönelik alımlar konusunda olumsuz
bir tasarrufta bulunulmamıştır. İhtiyaç

fazlası olduğu, aranan kriterleri taşımadığı,
işe başlama öncesi işlemlerinde eksiklikler
saptanan yaklaşık 250 kişinin de
çalıştırılmasının kurum açısından idari,
hukuki ve mali yönden uygun olmadığı
kanaati oluşmuştur. Söz konusu işlemler
tamamen yasal çerçevede yürütülmektedir.
Kişiye özel herhangi bir uygulama söz
konusu değildir. Belediyede istihdam
ihtiyacı doğduğunda alımlarda, aranan
kriterlere uyması halinde bu kişilere öncelik
tanınacaktır. 4,5 milyon İzmirlinin hakkını
korumak ve kurumumuzun faaliyetlerinin
devamlılığını sağlamak açısından yapılan
uygulamanın siyasi gündem haline
getirilme çabalarını dikkatle ve ibretle takip
ediyoruz” denildi. (Haber Merkezi)

Büyükşehir: Dikkat ve ibretle takipteyiz!
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Pazaryerlerinde 
kapsamlı temizlik 
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
Bornova’ya yakışır bir temizliğe erişmek
amacıyla kapsamlı bir çalışma başlattı.
Bazı pazarcıların tezgahlarını olduğu yerde
bırakması nedeniyle Pazar yeri temizliğinin
aksaması üzerine harekete geçen, tüm
tezgahlar kaldırılarak özel ilaçlı sularlar
yıkanmaya başladı. Başkan Eşki,
“Mutfağımızın tezgahına koyup
çocuklarımıza yedireceğimiz gıda
ürünlerinin satışının yapıldığı tezgahlar
kadar, bu tezgahların bulunduğu alanların
da tertemiz olması gerekiyor. Bu konuda
pazarcı esnafıyla da iş birliği içinde
çalışarak, gün bitiminde satış yapılan
alanların, eksik kalmayacak şekilde
tamamının temizlenmesini sağlayacağız”
diye konuştu.

“Şişe ailesi” artık 
güvenli ellerde
Buca’nın Efeler Mahallesi’ndeki cam geri
dönüşüm kumbarası içinde kedi yavruları
olduğunu fark eden mahalle sakinleri,
belediyeye ihbarda bulundu.  İhbar
üzerine bölgeye gelen Buca Belediyesi
Veteriner İşleri Müdürlüğü’ne bağlı
ekipler, hayvanları kurtarmak için
çalışma başlattı. Ekiplerin titiz çalışması
sonucunda kumbaradan çıkartılan
yavrular, annelerine kavuştu. “Şişe
ailesi” adı verilen minik canlar, Buca
Belediyesi Sokak Hayvanları
Rehabilitasyon Merkezi’ne götürülerek
tedavi ve koruma altına alındı. Buca
Belediye Başkanı Görkem Duman,
“Buca’da hiçbir can dostu sahipsiz
değildir” dedi.

Ömer
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Azerbaycan Karabağ’ı
Ermeni işgalinden kurtarması
neticesinde ve Zengezur

Koridoru söz konusu olunca
yani Türkiye, Azerbaycan ve Türk

Devletleri’nin hem ekonomik, hem
stratejik hemde fiziken de birleştirecek
Ermenistan dahil tüm bölge ülkelerinin
ekonomik yararına bir ticaret yolu olması

ayrıca Avrupa’dan
Çin’e kadar uzanan
bir ticaret yolunun
açılacak olması,
Batılı emperyalist
güçlerin çıkarları
konusunda onları
ürküterek, bu yolun
ve birleşmelerin
önüne geçilmesi
adına, adeta
Azerbaycan Türk
Devleti’ne karşı
başta ABD bazı
kongre üyeleri
olmak üzere, Fransa,
Hindistan, İran ve
Yunanistan’ın,
Ermenistan’ı
Azerbaycan’a karşı
hem hasmane bir
tutum ile siyasi
olarak hemde,
kurgulayacakları bir

savaşa şimdi den hazır hale getirmek için
son model silahlarla silahlandırıldığı
görülmektedir. Her an Azerbaycan ve
Ermenistan arasında emperyalist güçler
çıkarları uğruna yeni bir savaş
başlatabilirler, Azerbaycan’ın ihtiyatlı ve
herşeye hazır bulunmasında fayda vardır.
Bu coğrafyada ki emperyalist çıkarları
bozulacak olan Azerbaycan’a karşı güç
birliği içine giren bu ülkeler güçlerini
Ermenistan’a yardım için adeta
birleştirmişler. 
ALİYEV RAHATSIZ

Özellikle bu durumdan
rahatsız olan Azerbaycan
Cumhurbaşkanı İlham Aliyev,
Fransa, Hindistan ve
Yunanistan’ın, Ermenistan’ı
Azerbaycan’a karşı
silahlandırdığını belirterek, “Biz
de oturup bekleyemeyiz. Bu
tavrımızı Ermeni hükümetine ve
bugün Ermenistan’a sahip
çıkmaya çalışan taraflara açıkça
ilettik. Kendimize yönelik ciddi
tehdit görürsek ciddi önlemler almak
zorunda kalacağız, diyerek konunun
önemine vurgu yapmıştır. Ermenistan
2020’deki Azerbaycan zaferi ile işgal
ettikleri Azerbaycan Karabağ
topraklarının büyük bir bölümünden
çıkmak zorunda kalmıştır. Ermenistan,
Karabağ hezimetinin sorumlusu olarak
Rusya’yı suçlamaktadır. Ermenistan’ın
kendi ulusal güvenlik alanında sürekli
Rusya’dan güç alması, Azerbaycan
topraklarını işgal etmeleri ve bu
toprakların Ermenistan’dan tekrar
Azerbaycan tarafından geri alınması
sürecinde sürekli Rusya’nın gücü desteği
bu sefer işe yaramayınca, Ermenistan,
Ukrayna-Rusya savaşı nedeni ile Batı ile
arası bozulmuş olan Rusya’nın içine
düştüğü sıkıntılı durumunu fırsat bilerek,
müttefikliğini ve bağımlılığını bir kenara
bırakarak, Azerbaycan ve Türkiye’ye karşı
ABD, AB Ülkeleri, Hindistan ve İran ile
stratejik ve askeri işbirliğine yönelmiştir.
Bu ani eksen değişikliğinin bahanesi de
Ermenistan’ın bugüne kadar Rusya’ya

olan bağımlılığını gündeme getiren
Ermenistan Başbakanı Nikol  Paşinyan,
işgal ettikleri toprakların Azerbaycan
tarafından geri alınmasının sorumlusu
olarak Rusya ile olan Ermenistan stratejik
anlaşmasını hata olarak nitelemektedir.
Ermenistan bir yandan Azerbaycan ile
barış görüşmeleri yaparken diğer yandan
ordu envanterine
hakim olan Rus
sistemlerine
alternatif
oluşturmak için
alternatif
arayışlarını
gönüllü malum
hamileri ABD
Başta olmak
üzere Fransa,
Yunanistan,
Hindistan, İran
gibi ülkelerde
sürdürmektedir. Bu malum ülkeler
Ermenistan’ın savunma ve saldırı
silahları alımlarında ve askeri işbirliği
alanında son yıllarda üç ülke Fransa,
Hindistan ve Yunanistan öne çıkmaktadır.
Bu ülkelere ilaveten ayrıca Azerbaycan’ın
arkasından iş çeviren İran’ı da göz ardı
etmemek lazımdır. Fransa Savunma
Bakanı Sebastien Lecornu, Ermeni
mevkidaşı Suren Papikyan ile geçtiğimiz
2023 yılı Ekim ayında Paris’te
gerçekleştirdikleri görüşme de üç adet
Thales yapımı GM 200 radarının satışına
ilişkin anlaşmayı ve Fransa’nın Mistral
kısa menzilli hava savunma sisteminin
gelecekteki tedarikine ilişkin bir
mutabakat zaptı imzalamış olması hala
hafızalardadır. 
AKASH VE ATAGS

Dahası 2022 - 2023 yıllarında
Ermenistan ile Hindistan arasında 30
kilometre menzilli AKASH orta menzilli
hava savunma sistemi, MaRG 155 kundağı

motorlu obüs, ATAGS 155 milimetre
çekili top, Pinaka çok namlulu
roketatar, çeşitli tanksavar ve
mühimmatların satışına ilişkin
sözleşme imzalanması da
bilinmektedir.  Ayrıca şurası bir
gerçek ki tamamen eksilerde olan,
bitmiş ekonomilere sahip, beş
parasız, kasası tam takır olan
Ermenistan’ın bu kadar çok pahalı
silah ve mühimmat için (aynı
Yunanistan ekonomisi, Yunanistan
gibi) Biranda böyle özel ve pahalı

Nato müttefiki Türkiye’ye bile ambargo
konulan verilmeyen silahların
Ermenistan’a şartsız, koşulsuz verilmesi,
tedarik edilmesi, üzerinde durulması ayrı
bir konudur. Ermenistan ile ABD’nin her
türlü  silah sevkiyatı ve desteği verdiği
Yunanistan ile arasında ki son aylarda ki
askeri ilişkiler
olağandan biranda
tavan yapacak şekilde
artması gözlerden
kaçmamaktadır. 

2024 Mart ayında
Yunanistan Savunma
Bakanı Nikolaos
Dendias
başkanlığındaki
heyet, Ermenistan’a
resmi bir ziyarette
bulunmuştur.
Yunanistan ve Ermenistan arasında orta
mühimmat üretiminin yanı sıra birçok
askeri iş birliği anlaşması konusunda
kararlar alınarak imzalar atılmıştır.
Ermenistan, Azerbaycan diplomasi

açısından belli gerginlikler yaratsada, 5
Nisan’da ilk Brüksel'de yapılan, üçlü
toplantı öncesi Azerbaycan'da ciddi
endişelere neden olmuştur. Ermenistan,
ilan edilen üçlü toplantının arifesinde
Fransa ve Hindistan'dan aldığı askeri
teçhizatı Azerbaycan ile olan sınır
bölgelerine nakletmiş, Ermenistan-

Azerbaycan
sınırları boyunca
askeri teçhizat,
her türlü cephane
ve silah ile
sınırlarına yüklü
miktarlarda
yığınak
yapmaktadır.
Ayrıca Ermenistan
sınıra silah ve
cephane yığmakla
yetinmeyip
Azerbaycan sınır

mevkilerine farklı kalibrede silahlarla
taciz ateşleri açmıştır. Ermenistan, bu
provokatif adımları atarak açıkça
Azerbaycan'ı tahrik ederek Ermenistan’a
karşı aynı misilleme de bulunması için
kışkırtmaktadır. Bunu yapmasındaki asıl
neden herkesin malumudur. Bu şekilde
stratejik bir oyun oynayarak ABD ve
Avrupa Birliği ülkelerini kendisine direkt
taraf alarak bu ülkelerin her türlü maddi-
manevi desteğini aynı Birleşik Batının
Ukrayna’ya sağladığı imkanlar gibi
arkasına alarak Azerbaycan’a karşı tekrar
üstünlük sağlamak ve işgal ettiği ve
çekilmek zorunda kaldığı toprakları
bişekilde tekrar işgal etme planlarıdır.

TARİHİ BAŞARI
Brüksel toplantısından iki hafta sonra

Azerbaycan yeni bir tarihi başarıya imza
atmıştır. Nitekim Azerbaycan
Cumhurbaşkanı'nın dış politika
konularında yardımcısı Hikmat Hacıyev
yaptığı açıklamada, her iki ülkenin üst
düzey liderleri tarafından Azerbaycan'da
geçici olarak görev yapan Rus barış
güçlerinin Azerbaycan topraklarından
çekilmesi kararının alındığını
söyledi. Aynı zamanda sürecin
çoktan başladığını, Azerbaycan
ve Rusya Savunma
Bakanlıklarının bu kararın
uygulanmasına ilişkin uygun
önlemleri aldıklarını belirtti.
Azerbaycan ile Ermenistan
arasındaki sınırda, Azerbaycan
ile Ermenistan arasındaki devlet
sınırının sınırlandırılmasına
ilişkin Devlet Komisyonu
kuruldu. Azerbaycan Başbakan
Yardımcısı Şahin Mustafayev ve
Ermenistan Başbakan Yardımcısı Mger
Grigoryan başkanlığında Azerbaycan'ın
sınır güvenliği sorunlarına ilişkin

Komisyonun
sekizinci
toplantısında
Baganis Ayrim,
Ashagi Eskipara, ve
Kızılhacılının iadesi
konusunda
anlaşmaya varıldı.
Azerbaycan ve
Ermenistan
sınırlandırma
komisyonlarının 19
Nisan'da yapılan bir

sonraki toplantısında, sınırın ilk
aşamasında işgal altındaki Gazah'ın
yerleşim dışı köylerinin Azerbaycan
kontrolüne koşulsuz olarak iadesi yapıldı.
Aynı zamanda  32 yılı aşkın süredir işgal

altında olan Azerbaycan'ın Hayrimli ve
Kızılhacılı yerleşim birimleri 23 Nisan'da
Azerbaycan ve Ermenistan'ın sınırdaki
koordinatları belirleme sürecini başlattığı
açıklandı. Paşinyan televizyon
programında yaptığı bir açıklama
sırasında Azerbaycan’a ait bu bölgeleri
geri verme aşamasında  Ermenistan
haritalarını gösterip 32 yıldır  işgal altında
tutulan  bu 4 köyün Ermenistan’a ait
olmadığını Ermenistan’ın en yetkili
ağzından Ermenistan Başbakanı’nın
ağzından tüm dünyaya söylenmiş oldu.
ABD’de kongresinde Ermenistan yanlısı
bir grup kongre üyesi Ermeni lobisinin
adeta çığırtkanlığını ve savunuculuğunu
yapmayı kendilerine görev edinmiş
görünmektedirler. Buna paralel olarak da
Azerbaycan’ın önemli kurumlarında ki üst
düzey kişi ve yöneticilerini hedef alarak,
bu kişilere karşı bir yasa tasarısı
hazırlamışlardır; Azerbaycan’ın birçok
alanda bunlardan özellikle göğüs, göğüse
cephede çarpışmalarda göstermiş olduğu
kahramanlıkları ve siyasi masadaki
kararlılığı, geri adım atmamış olması
Ermenistan hamiliğine soyunanları
ABD’yi de devreye sokarak Azerbaycan’a
karşı harekete geçirdi. Azerbaycan'a
karşı uluslararası baskının oluşmasına
zemin hazırlamaya bu şer odakları
çalışmaktadırlar. ABD’li kongre üyesi
Dina Tiinus’un başını çektiği Azerbaycan
Türk Devleti karşıtı bir grup Amerikalı
kongre üyesi, Azerbaycan'a yönelik
yaptırımlara ilişkin bir yasa tasarısı
sunmayı amaçlaması, bu hazırlanan yasa
tasarısı içeriği suçlaması, "ülkede
hukukun üstünlüğünü ve insan haklarını
ihlal etmede aktif rol oynayan askerler,
hakimler, soruşturmacılar ve üst düzey
yetkililerden oluşan 40'tan fazla
Azerbaycanlı yetkiliye karşı yaptırımlar
öngörmektedir. Bunlar arasında
Azerbaycan Savunma Bakanlığı,
Başsavcılık, Bakü Ağır Suçlar Mahkemesi,
İçişleri Bakanlığı, DTX, Cezaevi Hizmeti,
Devlet Sınır Hizmeti ve Cumhurbaşkanlığı

İdaresi temsilcileri vardır. Listedeki
isimlere dikkat edilecek olursa bu
isim listesinin bizzat Ermenistan'ın
hazırlayıp verdiği apaçık ortadadır.
Bu liste ABD'nin Ermenistan'la
işbirliği içinde Ermenistan'daki ABD
büyükelçiliğinde işbirliği içinde
hazırlanmış da olabilir. Gerçi
Azerbaycan Türk Devleti bu
yaptırımların ABD Kongresin de
kabul edilmesine ihtimal
vermemekle birlikte Ermenistan’ın
bu adımını sadece Ermeni diasporası

ve ona bağlı kongre üyelerinin bir başka
provokasyonu olarak Azerbaycan
tarafından değerlendirilmektedir. Elbette
ilerleyen zaman içinde herşey daha netlik
kazanacaktır. Türkiye Kalkınma Yolu
Projesi ve Zengezur Koridoru kapsamında
planlanan karayolu ve demiryollarında
çalışmaları Azerbaycan topraklarında hız
kazanmış durumda devam etmektedir,
Cumhurbaşkanı İlham Aliyev'in 23
Nisan'da ADA Üniversitesi'nde
düzenlenen "COP29 ve Azerbaycan için
yeşil vizyon" konulu uluslararası
forumdaki konuşmasında "Zengezur
dosyası" Azerbaycan'ın stratejik hedefi
olduğunu ve bu projeyi kısa zamanda
gerçekleştireceğini söylemiştir.
Ermenistan kısmında işler istenildiği gibi
yürümemektedir. Bu projenin akibetini
önümüzdeki aylarda/yıllarda yaşayarak
yaşama geçirilip, geçirtilmemesi ile ilgili
gelişmeleri hep birlikte göreceğiz.
(Adnan Fişenk)

Her an
Azerbaycan ve

Ermenistan
arasında

emperyalist
güçler çıkarları

uğruna yeni 
bir savaş

başlatabilirler.
Azerbaycan’ın

ihtiyatlı ve
herşeye hazır
bulunmasında

fayda vardır

İlham Aliyev

Nikol  Paşinyan
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Ekonomideki ulusal ve uluslararası belirsizlikler ofis mobilya üreticilerini kötü etkiledi
Eski günlerine dönmenin umudunu taşıyan İzmirli mobilyacılar yetkililerden çare bekliyor

Salgınla başlayan küresel
ekonomik krizin etkileri henüz
etkisini yitirmiş değil. İzmirli ofis
mobilyası üreticileri bu olumsuz
tablonun değişmesi için
uluslararası düzeyde çalışmalar
yürütüyor. Mobilyacıların
şimdilerde gözü kulağı, iktidarın
reel sektöre yönelik
politikalarında. 

‘TEK TEK İNCELİYORUZ’
Sektörde işlerin istenilen

düzeyde gitmediğine dikkati çeken
Ofis ve İş Mobilyaları Sanayici İş
Adamları Derneği (OFİSMOD)
Başkanı Gökhan Hepkafadar,
“Sektörde ofis mobilyası
üretiminin ayrı bir yeri var. Bizim
alanımız ekonomik gelişmelerle
birebir ilgili. Ekonomide işler biraz
sekteye uğradığında ofis mobilya
üretimine etkisi çığ gibi büyüyor.
Türkiye'nin mobilya üretim
merkezlerini tek tek inceledik. Ofis
mobilyası alanında işler normalin
altında. İzmir ve özellikle
mobilyanın kalbinin attığı
Karabağlar’da durum biraz daha
kötü. Bu eksiyi artıya çevirmek için
özel çalışmalar yürütüyoruz.
Artımızı eksimizi, avantajımızı ve
dezavantajımızı tespit ediyoruz.
Reçetemizi objektif kriterlere göre
oluşturma eğilimindeyiz” dedi. 

YÜKSEK MALİYETLER
Ekonomideki belirsizlikler

nedeniyle projelerin ertelendiğini
belirten OFİSMOD Başkanı
Hepkafadar, “Ülkemizin
ekonomik seyrinde belirsizlikler
var. Altın, döviz ve borsa gibi
yatırım araçlarının rotası karmaşık.
Farklı tahminler var. Kimi artmalı
kimi de neden artıyor şeklinde
yorumlar yapıyor. Yüksek mevduat
faizleri nedeniyle insanlar üretim
yapmak yerine paradan para
kazanmayı tercih ediyor. Bu
ortamda üretim yapmak, tüm
zorluklara rağmen çarkları
döndürmek vatani bir göreve
dönüşüyor. Biz bu kapsamda
potansiyelimizi sonuna kadar
kullanma hedefindeyiz. İç
piyasadaki sorunlarımızın en
önemlisi, girdi maliyetlerimizin
yüksek olması. Yüksek maliyetler

karşısında yurttaşımızın alım
gücünün zayıflaması bizi olumsuz
etkiliyor. Ekonomide
önünü göremeyen
sermaye sahipleri
yeni işyeri
açmak
istemiyor.
Bazıları
ofislerini
yenilemek
istemiyor.
Yeni ofis ve
yenilenen ofis
az olduğunda
ofis mobilya
üreticilerimiz
bundan olumsuz
etkiliyor. Büroların ihtiyaçları bir
süredir erteleniyor. İç piyasaya
göre üretim yapmaya odaklanan
işletmelerimiz büyük zorluklar
yaşıyor” diye konuştu.

Uluslararası arenada farklı
sorunlar yaşadıklarını söyleyen
Başkan Hepkafadar, “Küresel
pazarda gün geçtikçe süngümüz
aşağıya düşüyor. Rekabet
gücümüzü kaybediyoruz. Çin’in
Guangzhou kentindeki mobilya
fuarını dernek olarak incelemeye
aldık. Satış fiyatları bizden düşük
olan üretim merkezlerini
incelemek zorundaydık. Çoklu
üretim planlamasından verim
aldıklarını bir kez daha gördük.
Yani bir üründen 3-5 veya 50-100

adet yapmıyorlar. Binlerce
yapıyorlar. Ham madde, vergi,

teşvik, işçilik ve daha farklı
avantajlarının satış

fiyatlarını düşürdüğünü
gördük. Bu şartlar

altında Çinli ofis
mobilya
üreticileriyle
rekabet
edemiyoruz. Hangi
konularda alınacak
tedbirlerle tabloyu

tersine çevirebiliriz?
Bu konuda ortaya

koyacağımız objektif
kriterlerle iktidarın

kapısını çalacağız. KDV başta
olmak üzere vergilerin
düşürülmesi, uzun vadeli düşük
faizli üretim projelerine kaynak
talebi, istihdamın desteklenmesi
gibi birçok madde dosyamızda yer
alacak” ifadelerini kullandı. 

YENİLİKÇİ YAKLAŞIM
Sektörün kalkınmasının

yenilikçi yaklaşımlarla mümkün
olabileceğine vurgu yapan Başkan
Hepkafadar, “Pandemiden sonra
gerek konut gerekse ofislerde ciddi
değişimler yaşandı. Daha minimal
ofisler gündemde. Home office
trendi devam ediyor. Bu tarz
değişimine uygun mobilyalar
üretiliyor. Elektronikle iç içe olan
mobilyalar isteniyor. Yüksek

teknoloji üretim hızını ve
kayıplarımızı önlüyor. AR-GE
çalışmalarımızla gerek tasarım
gerekse yüksek teknolojiye sahip
olma anlamında atılımlar yapılmalı.
Sektörde kayıt dışı yabancı
çalıştırma eğilimi var. Bu yaklaşım
zamanla daha farklı problemlere
evriliyor. Dün kayıt dışı çalıştırılan
kişiler zamanla kendi işyerini açıyor.
Kendi uyruğundan kişileri daha
rahat ve daha verimli şekilde
çalıştırıyor. Sektörün köklü firmaları
kayıt dışı çalışan yeni firmalar
karşısında zamanla kar topu gibi
eriyor” dedi.  

Müstakil Sanayici ve
İşadamları Derneği İzmir
Şubesi Gençlik Kurulu
tarafından düzenlenen 3T:
Tanı-Tanıştır-Ticaret Yap
buluşmasına genç iş insanları
büyük ilgi gösterdi. Ticaret
fırsatlarının konuşulduğu
buluşmada, bilgilendirme ve
tecrübe paylaşımı üzerine
konuşmalar yapıldı. Üyeler
arasında ticareti geliştirmek
adına 3T: Tanı-Tanıştır-Ticaret
Yap buluşmasını
gerçekleştirdiklerini ifade eden
Genç MÜSİAD İzmir Başkanı
Alper Atlı, “Ticaretimizi

canlandırarak, birlikteliğin
bereketinden faydalanıyor ve
bu özel organizasyonlarda bir
araya gelme fırsatı buluyoruz.
Tanışma ve etkileşim kurma
imkânı sunan bu etkinlikler
sayesinde, yeni iş fırsatlarını
keşfetme ve büyütme şansına
ayrıca sahip oluyoruz. Bu
minvalde hazırlamış olduğumuz
Tanı-Tanıştır-Ticaret Yap
programında üyeler arasında
aktif iş ilişkilerinin kurulması ve
üyelerimizin ekonomik
potansiyeline katkı sağlamayı
hedefliyoruz” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)

4 aylık ihracat
14 milyarı aştı

Türkiye, 2024 yılının ocak – nisan
döneminde 82 milyar 873 milyon
dolar ihracat yaparken Ege Bölgesi,
ülkenin ihracatına 14 milyar 284
milyon dolarlık katkı sağladı. Ege
Bölgesi’nin 2024 yılının ilk dört aylık
döneminde ihracatı 2023 yılının aynı
zaman diliminde yüzde 3 artış
gösterdi. Egeli ihracatçılar, Türkiye
ihracatının yüzde 17,23’ünü
gerçekleştirdi. Ege Bölgesi’nin
ihracatının yüzde 56’sını da İzmir
yaptı. (Haber Merkezi)

‘DAYANIŞMAYI
güçlendireceğiz’

“Üyeler arası ticareti geliştirmek istiyoruz”
Temiz enerjinin 
büyük buluşması

İzmir, WENERGY - Temiz Enerji
Teknolojileri Fuarı’na ikinci kez ev
sahipliği yapıyor. Bugün
düzenlenecek kapılarını açacak
WENERGY Expo, 11 Mayıs’a kadar
Fuarizmir’de yerli ve yabancı yüzlerce
katılımcıyı, binlerce sektör
profesyoneli ziyaretçi ile
buluşturacak. Fuarla birlikte
düzenlenen ve açılış konuşmasını
Londra Enerji Kulübü Başkanı
Mehmet Öğütçü’nün yapacağı
kongrede 22 oturumda alanında lider
konuşmacılar, bilgi ve birikimlerini
paylaşacak. (Haber Merkezi)

Ekonomi Muhabirleri Derneği
(EMD) İzmir Şubesi üyeleri,
kuşakların birbirini daha iyi
tanımak, birbirlerinin
yeteneklerinden deneyim
kazanmak ve ilham almak için
tasarlanan yetenek alışverişi
programı ile kuşaklar arası
öğrenme ortaklığı köprüsünü
kurmak için bir araya geldi. Projeye
katılan gazetecilere; “Kendimizi ve
karşımızdakini daha iyi anlama, fark
etme ve güçlendirme odaklı 6 ay
sürecek bu yolculuğun yol haritasını
birlikte şekillendirmek istiyoruz”
diye seslenen Ekonomi Muhabirleri
Derneği İzmir Şubesi Başkanı Murat
Demircan, “Projemizin hayata

geçmesi için yoğun emek veren
üyelerimize çok teşekkür ediyorum.
Sektörümüz için heybemizde başka
projelerimiz var. Onları da sırayla
hayata geçireceğiz” diye konuştu.

EMD İzmir Denetleme Kurulu Üyesi
Halime Büyükyüksel,
“Görüşmelerde amacımız
yargılama olmaksızın, ilham veren
ve geliştiren bir yaklaşımla

ilerlemesi. Her görüşme sonunda
her iki kuşak elçisi de görüşmeden
edindikleri kazanımları Kuşak
Elçileri Geri Bildirim Formunu
doldurarak EMD Proje yönetimi ile
paylaşacak” derken EMD İzmir
Şubesi Başkan Vekili Seda Gök,
“Mesleki ve kişisel gelişim aktarımı
gerçekleşecek. Bu sayede daha iyi
bir sosyal çalışma ortamı
sağlanması hedefleniyor. Proje ile
iki kuşak temsilcisi arasında bir
ömür sürecek bilgi alışverişinin
temellerini atmayı arzu ediyoruz”
ifadelerini kullandı. Programın ilk
ayağında minimum 15 mentör-
menti eşleşmesi hedefliyor. 
(Haber Merkezi)

EKONOMİ GAZETECİLERİNDEN KUŞAKLAR ARASI GÜÇ BİRLİĞİ
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Fatih
Kıraç

İzmir Elbiseciler Odası’nın Adayı
Fatih Kıraç, “Birliğimizin
tecrübelerinden ve imkanlarından
yararlanacağız. Bu çerçevede
üyelerimize ücretsiz avukatlık hizmeti
sunacağız. SGK, sicil, vergi daireleri
gibi resmi kurumlarla ilişkilerimizi
güçlendirecek, üyelerimizin resmi
kurumlardaki işlemlerini
hızlandıracak ve kolaylaştıracağız.
Kuracağımız Yardımlaşma Fonu ile zor
durumda olan, hastalık, kaza veya
felaket gibi olumsuz durumlar yaşayan
üyelerimize kol kanat gerecek,
camiadaki dayanışmayı
güçlendireceğiz” dedi. (Haber Merkezi)

Murat
Demircan

Ofismobilyacıları da
belirsizlikten dertli!

Gökhan
Hepkafadar

ÖZELÖZEL
HABERHABER

NİHAT
AK
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Ege Üniversitesi (EÜ) Fen Fakültesi Biyoloji
Bölümü Temel ve Endüstriyel Mikrobiyoloji
Anabilim Dalı öğretim üyesi Prof. Dr. İhsan
Yaşa ve ekibi tarafından Bozdağ bölgesine
endemik bir baklagil olan Astragalus
flavescens'in kök nodüllerinden simbiyotik
azot fiksasyonu yapan yeni bir bakteri türü
keşfedildi. Prof. Dr. İhsan Yaşa ve ekibini
ağırlayan Ege Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.
Necdet Budak, “Üniversitemizin
akademisyenleri bilim dünyasına
kazandırdıkları önemli keşifleriyle gurur
kaynağımız olmaya devam ediyor. Değerli
hocamız Prof. Dr. İhsan Yaşa ve ekibini tebrik
ediyor, başarılarının devamını diliyorum” dedi.
(Haber Merkezi)

Yeni bir bakteri türü
literatüre kazandırıldı

İzmir Ekonomi Üniversitesi (İEÜ) Meslek
Yüksekokulu Sivil Hava Ulaştırma İşletmeciliği
ve Sivil Havacılık Kabin Hizmetleri Programı
öğrencileri, dünyaca ünlü hava yolu şirketi
Emirates’in ev sahipliğinde İstanbul
Havalimanı’na gezi düzenledi. Airbus A-380
uçağında incelemeler yapan, apronu gezen,
check-in işlemlerini öğrenen, bagaj
tesliminden yolcu körüklerinin
yanaştırılmasına kadar birçok konuda bilgi
alan İEÜ’lü gençler unutulmaz bir deneyim
yaşadı. Emirates ile Türkiye’de ilk olan bir iş
birliğine imza atan İEÜ Meslek Yüksekokulu,
öğrencilerine mesleklerinde uzmanlaşmış
isimlerle tanışma ve merak ettiklerini
öğrenme imkanı sundu. (Haber Merkezi)

Havalimanında 
unutulmaz tecrübe

Fazla D vitamini kalp 
ve böbreklere zarar 
D vitamininin, vücutta kemik sağlığından enfeksiyon hastalıklarını önlemeye
kadar pek çok faydası bulunsa da fazla olması, bir o kadar riskler barındırıyor

Dünyada yaklaşık bir milyar
insanda D vitamini eksikliği olduğu
düşünülüyor. Bölgelere göre
değişmekle birlikte, ülkemizde de
her 2 kişiden 1’inde D vitamini
eksikliği tespit ediliyor. D vitamini
eksikliği pek çok ciddi soruna yol
açsa da fazla olması da bir o kadar
tehlikeli. İç hastalıkları uzmanı Dr.
Meltem Batmacı, bu nedenle D
vitamini eksikliğini karşılamak için
hekime danışmadan gelişigüzel
takviye kullanımından mutlaka
kaçınılması gerektiğine dikkati
çekerek, “Günlük D vitamini
ihtiyacı yaş, cinsiyet, yaşanan
coğrafya, eşlik eden hastalıklar,
hamilelik durumu, hatta ten
rengine göre değişir. Dolayısıyla
günlük doz miktarını mutlaka
hekim belirlemelidir, aksi
takdirde D vitamini fayda
yerine ciddi zararlar
verebilir.  Zira, vücutta D
vitaminin fazla olması toksik
etki oluşturarak zehirlenmeye
yol açabilir. D vitamini
fazlalığında ayrıca kanda
kalsiyum ve fosfor düzeyi
yükselir, kilo kaybı, düzensiz
kalp atımı, kemiklerde kırık
riskinde artış, damarlarda ve
dokularda
kireçlenme,
kalp ve

böbrek hasarı
görülebilir. Bu

nedenle önce vücuttaki
düzeyi saptanmalı ve
sonrasında hekimin
önerdiği uygun doz ve

sürede takviye
edilmelidir” dedi. Dr. Meltem

Batmacı, güneşe çıkılması
gereken süre ve saat diliminin
yaşanılan bölgeye göre

değiştiğini belirterek, “D vitamini
sentezi için ülkemizde 10:00-15:00
saatleri arasında kolları ve
bacakları 15-20 dakika güneş
ışınlarına maruz bırakmak önerilir”
diye konuştu. UVB ışınını,
dolayısıyla D vitamin sentezini
azaltan pek çok faktör mevcut. Dr.
Meltem Batmacı bu etkenleri şöyle
sıraladı: İleri yaş, kış mevsimi
nedeniyle UVB ışınlarına daha az

maruz kalmak, güneş koruyucu
kullanımı, tüm cildi kapatacak
şekilde giyinmek, açık havada kısıtlı
zaman geçirmek, koyu renk cilt
(melanin pigmenti doğal güneş
koruyucu gibi davranıyor), kapalı
alanlarda daha fazla zaman
geçirmek, D Vitamini sentezine
katkıda bulunan organlarda
fonksiyon bozukluğu. 
(Haber Merkezi)

Göğüs hastalıkları uzmanı
Dr. Süha Alzafer, bahar
mevsiminin özellikle polene
karşı alerjisi olan astım
hastalarını olumsuz
etkilediğine dikkati çekerek,
“Polenler astımı tetikleyen
etkenlerden biridir. Ayrıca
genellikle bu hastalarda
beraberinde alerjik nezle de
olduğu için polenler üst
solunum yollarında
tıkanıklığa yol açar ve astımı
daha da kötüleştirir. Ancak
hekimin önerdiği ilaç tedavisi
ve alınacak olan bazı
önlemler ile yaşam kalitesi
bozulmadan normal bir
yaşam sürmek mümkündür”
dedi. Dr. Süha Alzafer, astım
hastalarının bahar aylarında
dikkat etmeleri gereken
önemli kuralları şöyle
özetledi: Ormanlık
alanlardan uzak durun, dış
ortamdan eve geldiğinizde
kıyafetlerinizi değiştirerek

duş alın, evinizin
pencerelerini ve araç
camlarını olabildiğince kapalı
tutun, evde ve arabada polen
filtreli klimaları tercih edin,
çamaşırlarınızı kapalı
ortamlarda kurutun, dışarıya
çıktığınızda gözlük ve şapka
kullanın, her gün bol su

içmeye özen gösterin, sigara
kullanmayın, içilen ortamdan
uzak durun, olabildiğince
dumansız, temiz hava
solumaya dikkat edin,
solunum yolu
enfeksiyonlarına karşı
korunun. 
(Haber Merkezi)
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Bahar aylarında 
astım tetikleniyor

Teslim
olmak

Değiştiremeyeceğiz gerçeklere teslim
olmak bütün acıların panzehiridir.
Ne hissettiğimizi, içimizde olup

bitenleri duymaya başladığımızda kendi iç
sesimizi bulmuş oluruz. 

Karşımızdakine ihtiyaçlarımızı
aktarabilmek için gerçek bir konuşma
yapmaya ihtiyaç duyarız. Gerçek bir
konuşma yapmaksa karşımızdakine teslim
olmayı gerektirir. 

Teslim olmak, içimizde bizi durduran
tüm korkulardan kendimizi arındırmak
demektir. Örneğin, ilişkiden çekilmek
isteyen bir partnerin, bizi sevmeyi bırakmış
olan parçasına, ona olduğu yerden bakıp
onun gerçeğine karşı direnmeden olan
durumu kabul edip; o gerçekle savaşmayı
bırakmak demektir.

Teslim olmak içimizdeki korkuları
bırakmaktır. Bir ilişkide kaşı tarafı
manipüle etmeden dinlemek, onun bize
anlatacaklarına kendimizi açmak,
söylediklerinden etkilenmeye açık olmak
teslim olmaktır mesela… 

Teslim olmak, ne hissettiğimize
kendimizi açmak, hissettiğimiz gibi
davranabilmek, en savunmasız
taraflarımızı karşı tarafa gösterebilmektir. 

En önemlisi de teslim olmak,
karşımızdakinin ilişkide bizi nasıl gördüğü
gerçeğine kendimizi açabilmektir. Onun
bizi nasıl gördüğüne, onun bizimle ilgili
gerçeğini kabul edebilmektir. 

İlişkilerde çıkan tartışmaların yüzde
90’a yakını iletişim sorunlarından
kaynaklıdır. İletişim dinlemekle başlar.
Dinlemek ise karşı tarafın söylediklerine
kendimizi gerçekten açtığımızda, onun
söylediklerinden etkilenmeye kendimizi
teslim ettiğimizde gerçekleşir. Karşı tarafı
bize söyleyeceği sözleri bizi değiştirmesine
izin vererek dinlediğimizde, gardımızı
tamamen düşürür, karşımızdaki ile
yaptığımız sohbetin yönünü kendimizi
bırakırız o zaman gerçekten o kişi ile
etkileşim içinde oluruz. 

Birine teslim olmak çok riskli bir iştir,
içinde gerçek bir sevgi barındırır. Gerçek
sevgide karşı tarafı gerçekten görür
anlamaya çalışırsın, onu kontrol etmeyi
bırakırsın. Birine kendimizi açıp teslim
ettiğimizde benliğimizin bir parçasını da
ona açmış oluruz. Bu da benliğimizi
büyümeye açmak olur ki o kişi ile
girdiğimiz etkileşimde aramızda gelişecek
bağın temellerini de atmak demektir.
Karşımızdakine teslim olarak aramızda
oluşabilecek bağın önündeki tüm engelleri
kaldırmış oluruz. 

Birine en savunmasız şekilde teslim
olmak insanı korkutan bir durum ama
birine teslim olmayı da göze almazsak
yaşamımızda derin bağlar geliştirecek
birini kaçırmış oluruz. 

İlişki içinde yaptığımız kontrol edici
davranışlar veya gurur her ne ise tüm
bunlar geçmiş yaraların bize hissettirdiği
olumsuz etkilerinin günümüz ilişkilere
yansımasıdır. Yeni deneyimlere tepki
vermek yerine o deneyimlerin bize
hissettirdiği duyguları kabul ettiğimizde
gerçekten yeni bağlar kurmak için en
önemli adımı atmış oluruz. 

Teslim olmak korkutucudur ama
gerçek bir sevgi eylemidir. Sevgide kalın. 
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Karşıyaka’da Ferdi radara takıldı

Menemen FK, TFF 2.
Lig play-off 1. turunda
bugün 24
Erzincanspor’la karşı
karşıya gelecek. Tek maç
usulüne göre oynanacak
eşleşmede kazanan
takım bir üst tura
yükselecek.

TFF 2. Lig Kırmızı
Grup’ta sezonu 5. sırada
tamamlayan Menemen
FK, play-off 1. turunda
24 Erzincanspor’la karşı
karşıya gelecek. Tek maç
usulüne göre oynanacak
zorlu müsabaka 24
Erzincanspor’un ev sahipliğinde 13 Şubat Şehir
Stadyumu’nda oynanacak. Saatler 20.00’de
başlayacak mücadeleyi Trabzon bölgesinde

Alpaslan Şen
yönetecek. Şen’in
yardımcılıklarını
ise Cem Özbay,
Mehmet
Kapluhan ve
Erdal Yılmaz
yapacak. Bu zorlu
karşılaşmanın
galibi ise Iğdır FK
ile İskenderunspor
eşleşmesinin
kazananıyla bir üst
turda karşı karıya
gelecek.

Öte yandan
Menemen FK,

normal sezonda 24Erzincanspor’u deplasmanda
2-0 yenerken, İzmir’deki müsabakayı ise 2-1
kaybetmişti. (İHA)

Takım kaptanı İsmail
Köybaşı, anlık bir başarı elde
etmediklerini belirterek,
"Hiçbir şey kolay değildi ama
başardık" dedi. İsmail Köybaşı,
sadece Süper Lig'e
yükselmediklerini aynı
zamanda tüm Türkiye'nin
sempatisini de kazandıklarını
ifade ederek, "Buraya gelmeden
önce buranın büyüklüğünü
biliyordum. Buraya geldikten
sonra bunu iliklerime kadar
hissettim. Çünkü çok değerli,
tarihiyle her bir branşıyla
bütünleşmiş, kültürüne önem
veren ve bunu kaybetmemek
için elinden geleni veren bir
yapı var. Göztepe'nin bir
parçası olduğum için son derece
mutlu ve gururluyum" diye
konuştu.

Göztepe'de savunmanın
önemli isimlerinden olan stoper
Taha Altıkardeş ise Süper
Lig'de kalıcı olacaklarını dile
getirdi. Genç oyuncu, "Bu
hedefi gerçekleştirdiğimiz için
çok mutlu ve çok gururluyuz.
Taraftarlarımızla birlikte bu anı
yaşadık. Hepimiz için çok gurur
verici bir an oldu. Biz
çalışmalarımızın karşılığını
aldık. İnşallah Süper Lig'de de
kalıcı bir şekilde devam etmek
istiyoruz" dedi. Orta saha
oyuncusu Ahmed Ildız ise, "Bu
takım zaten Süper Lig'de
olmayı her türlü hak ediyor"
dedi. Sezon boyunca büyük
emek verdiklerini anlatan
Ahmed, "Biz başarıya inandık,
taraftarlarımız da bizi inandırdı.
Her zaman desteklerini

yanımızda hissettik, nitekim
şampiyon olduk. Sonuçta 3
hafta öncesinde
şampiyonluğumuzu ilan ettik"
dedi.

‘HAK ETTİK’
Göz-Göz'ün Nijeryalı

golcüsü Kenneth Obinna
Mamah da Göztepe'nin Süper
Lig'de olmayı hak ettiğini
vurgulayarak, "Süper Lig'deyiz
ve bizi bu sene boyunca
muhteşem destekleyen
taraftarlarımıza teşekkür
ediyorum. Tabii biz Süper Lig'e
sadece çıkmak için çıkmadık.
Orada da çok başarılı
olacağımıza inanıyorum.
Umarım çok başarılı olur ve
Şampiyonlar Ligi'ne de ileride
katılırız" diye konuştu. (DHA)

Sarı-kırmızılılar 
ZAFER SARHOŞU
Süper Lig için geri sayımın sürdüğü Göztepe’de oyuncular başta
kaptan İsmail Köybaşı ile Taha Altıkardeş, Ahmed Ildız ve
Kenneth Mamah basın mensuplarına 1 yıllık mücadeleyi anlattı

TFF 2'nci Lig Play-Off 1'inci
Turu'nda Yeni Mersin İdmanyurdu ile
eşleyen Bucaspor 1928 bugün evinde
sahaya çıkacak. Yeni Buca Stadı'nda
saat 20.00'de başlayacak maçta Gürcan
Hasova düdük çalacak. Tek maç
üzerinden oynanacak Play-Off'ta
kazanan takım bir üst tura yükselecek.
Karşılaşmanın normal süresi berabere
biterse 15'er dakikalık iki devre halinde
uzatmalara geçilecek. Uzatmalarda da
eşitlik bozulmazsa kazanan takımı seri
penaltı atışları belirleyecek. Bucaspor
1928 teknik direktörü Cüneyt
Dumlupınar, sahalarında kazanıp 1'inci
Lig yarışında yola devam etmek
istediklerini söyledi. (DHA)

Rakip Yeni Mersin İdmanyurdu

TFF 3'üncü Lig 2'nci Grup Play-Off'u
ilk turunda evinde oynadığı Anadolu
Üniversitesi maçını 1-0 kaybedip 2'nci
Lig'e yükselme hayallerine veda eden
Karşıyaka’da sol bek Ferdi Burgaz
sezonun dikkat çeken oyuncularından
biri oldu. Yeşil-kırmızılıların
altyapısından yetiştirip vitrine çıkardığı
20 yaşındaki futbolcu, bu sezon
Karşıyaka'da 25 maçta forma giydi.
Toplam 2 bin 11 dakika sahada kalan
oyuncu, üst liglerde mücadele eden
birçok kulübün de transfer listesine
girdi. Ferdi, bu sezon Karşıyaka'da 2
asistle oynadı. Karşıyaka’da bu sezon

en çok süreyi alan futbolcu ise orta
saha oyuncusu Emre Keleşoğlu oldu.
Emre 28 maçta 2 bin 32 dakika görev
yaptı. (DHA)

İzmir MrkKlığı 1998-KRG-PRF-023 albüm numaralı karargah binası çatı ile bina içi
aydınlatma armatürlerinin bakım onarımı yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun
19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik
ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/541092
1-İdarenin
a) Adı : EGE ORDU K. MİLLİ SAVUNMA BAKANLIĞI MSB 

BAĞLILARI
b) Adresi : Ege Ordusu K.ligi Ihale Komisyonu Baskanligi 35320 

NARLIDERE/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2322383938 - 2322382279
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı : İzmir MrkKlığı 1998-KRG-PRF-023 albüm numaralı 

karargah binası çatı ile bina içi aydınlatma 
armatürlerinin bakım onarımı

b) Niteliği, türü ve miktarı : 26 Kalem Yapım İşi
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : Buca-Şirinyer/İZMİR
ç) Süresi/teslim tarihi : Yer tesliminden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 10 gün içinde

yer teslimi yapılarak işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 27.05.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : EGE ORDUSU KOMUTANLIĞI İHALE KOMİSYON 

BAŞKANLIĞI NARLIDERE/İZMİR
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5 İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt
yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin
yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret
odası bünyesinde bulunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya da
serbest muhasebeci mali müşavir tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve
düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu
gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri:
Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edilen ve teklif edilen
bedelin % 80 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş
deneyimini gösteren belgeler.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak
mühendislik ve mimarlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
B/III GRUBU
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri:
Belge Adı Açıklama
İnşaat Mühendisliği İnşaat Mühendisliği bölümüne ait mezuniyet belgesi/diploma 

ihale konusu iş veya benzer işlere denk sayılacaktır.
Mimarlık Mimarlık bölümüne ait mezuniyet belgesi/diploma ihale 

konusu iş veya benzer işlere denk sayılacaktır.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile
imzalanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, anahtar teslimi götürü bedel üzerinden vereceklerdir. İhale sonucu
üzerine ihale yapılan istekliyle anahtar teslimi götürü bedel sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1
Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                       (Basın: 2026373)

İZMİR MRKKLIĞI 1998-KRG-PRF-023 ALBÜM
NUMARALI KARARGAH BİNASI ÇATI İLE BİNA İÇİ

AYDINLATMA ARMATÜRLERİNİN BAKIM ONARIMI
EGE ORDU K. MİLLİ SAVUNMA BAKANLIĞI MSB
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Haydi Menemen FK
şans yanında olsun
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Uzun yıllardır reklamcılık sektöründe
başarılı işlere imza atan sanat
camiasının yakından tanıdığı Alaattin
Akbulut, ilk kişisel sergisini İzmir’de
açtı. Ressam Ekrem Yalçındağ’ın
teşviğiyle resme yönelen Akbulut
çıktığı bu yolculukta kendini sürekli
geliştirdi. 15 yıl önce tanışıp dahil
olduğu tutulma avcıları grubu ile çıktığı
seyahatlerde çektiği fotoğraflardan
ilham alan sanatçı ayaklarıyla adım
atarak başlattığı yolculuğu içsel
yolculuk olarak resmettiği tuvallere
yansıtıyor. Tam tutulma yaşandığı
zamanlarda dünyanın çeşitli
noktalarında bu olayı gözlemleyerek
fotoğraflayan sanatçı doğa ve orman ile
iç içe kaldığı bu atmosferleri
soyutlaştırarak tuvallerine aktarıyor.
21 Mayıs’a kadar  GT Art Sanat
Galerisi’nde sanatseverlerin
beğenisine sunulan sergide toplam 22
yağlı boya tablo bulunuyor. Serginin
küratörlüğünü ressam Ekrem
Yalçındağ üstlendi. (Haber Merkezi)

RÜZGARI ŞAHANE
Windsurf Türkiye Şampiyonası’nın
Foça etabı dolu dolu geçti. 13 kulüp
ile 105 sporcunun katıldığı yarışlar
kıyasıya mücadelelere sahne oldu.
Sunuculuğunu Alp Kırşan’ın
üstlendiği törende dereceye
girenlere plaket ve madalyaları
verildi. Sporculardan Elif Ercan
Foça parkurunun bu spor için çok
elverişli olduğunu söyledi.

MADALYA VERİLDİ
Yarışmacılar arasında dünyaca ünlü
sörfçümüz Çağla Kubat da yer aldı.
Ödüller, Kaymakam Mehmet Türköz,
Belediye Başkanı Saniye Bora Fıçı,
Türkiye Yelken Federasyonu
Başkanı Özlem Akdurak, ETİK
Başkanı Mehmet İşler ve MW
Phokaia Beach Resort Genel Müdürü
Bilge Durdu İşler tarafından takdim
edildi. (Haber Merkezi)

Karşıyaka'nın 
‘Şoför Nebahat’ı
Karşıyaka’da yaşayan 2 çocuk annesi
Hatice Korkmaz'ın (44) çocukluk yılları
babası Nevres Korkmaz'ın kurucuları
arasında olduğu Karşıyaka-Şemikler
minibüs hattı durağında geçti.
Babasının 2002'de vefatının ardından
Korkmaz,
minibüs
kullanmaya
karar vererek
ehliyet aldı.
Şoförlük
yapan ağabeyi
Paşa Ali
Korkmaz'ın
destek olduğu
Korkmaz, 44 minibüsün bulunduğu
hattın tek kadın şoförü olarak 2009'da
işe başladı. Meslek-taşlarının
desteğiyle geçen yıl yapılan seçimde
durak başkanı seçilen Korkmaz,
minibüsüne binen kadın müşterilerini
bu mesleğe davet ediyor. (AA)

YEMEN TÜRKÜSÜ
BÖYLE AĞLATTI
Karşıyaka Müftülüğü, Anneler Günü’ne özel Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün annesi Zübeyde Hanım’ı andı. Programda duygusal anlar yaşandı

Van'da son günlerde etkili olan
sağanak ve karların erimesiyle
Muradiye Şelalesi'nin debisi son
yılların en yüksek seviyesine
ulaştı. Bölgeye gelen ziyaretçiler
ve fotoğraf tutkunları, debisi
yükselen şelaleyi ve çevresindeki
doğal güzellikleri görüntülemeye
çalışıyor. İzmir'den gelen doğa
fotoğrafçısı Beyzanur Dede,
"Manzarayı fotoğraflamaktan çok
büyük keyif aldım" dedi. (AA)

Ayvalık Belediyesi
Mahalleevleri’ndeki
kadınlar tarafından üretilen
birbirinden güzel el emeği
göz nuru hediyeler “El
Emeği Pazarı”nda satışa
sunuldu. 11 Mayıs akşamına

kadar devam edecek olan
satışlar, (Dr. Fazıl Doğan)
At Arabacılar
Meydanı’ndaki
Mahalleevleri Pazarı ve
Cunda (Alibey) Adası’ndaki
Hizmet Binası’ndan 10.00-

18.00 saatleri arasında
‘Anne Hediyesi’
seçilebilecek. Dekoratif
objeler, takılar, giysiler ve
daha pek çok hediyelik eşya
annelere sürpriz olacak.
(Haber Merkezi)

GÜZEL FOÇA’YA
RENK KATTILAR

Reklamcılıktan 
sanat resimlerine

Muradiye yine
gürül gürül..

Sanatçı Selim Franko'nun 19. "İçimden Geldiği Gibi" adlı sergisi,
Alsancak BonVivant’ın tarihi atmosferinde ziyarete açıldı.
Franko'nun kağıt üzerine keçeli kalem tekniğiyle yarattığı çarpıcı
eserlerden oluşan sergi, bireyin iç dünyasının derinliklerinden
ilham alan sanatçının duygularını özgün bir yaklaşıma sahip.
Özel sergi, 25 Mayıs’a kadar devam edecek. (Haber Merkezi)

Meraklıları için bu 
özel sergi kaçmaz

DUYGUSAL ANLAR
Yaklaşan Anneler Günü nedeniyle
Karşıyaka Nergiz Kur’an kursu tarafından
hazırlanan programda, Zübeyde Hanım’ın
Karşıyaka günlerinden anılar
canlandırıldı, şarkı ve türküler
seslendirildi. Kursiyerlerinden Ergül
Yalın’ın senaryosunu yazdığı gösteride
Ayşe Kuru Zübeyde Hanım’ı, Özlem
Kılıçarslan da Latife Hanım’ı canlandırdı.
‘Yemen Türküsü’ seslendirildiğinde bazı
izleyiciler gözyaşlarına hakim olamadı.

‘MİLLETİMİZİN ANNESİ’
Karşıyaka Belediyesi Çarşı Kültür
Merkezi’ndeki programa Kaymakam
Özkan Demir, MHP İlçe Başkanı Akif
Yılmaz, muhtarlar, gaziler, sivil toplum
kuruluşlarının temsilcileri ve vatandaşlar
katıldı. Karşıyaka Müftüsü İsa Gürler,
“Zübeyde Hanım bütün Türk Milleti’nin
annesidir. Zübeyde Hanım’ı, Gazi Mustafa
Kemal Atatürk’ü, şehitlerimizi,
gazilerimizi ve tüm annelerimizi rahmetle
şükranla anıyorum” dedi. (Haber Merkezi)

Windsurf Türkiye Şampiyonası’nın Foça etabı renkli görüntülere sahne
oldu. Nefes kesen şampiyona, rüzgarıyla ünlü Foça’ya hareket kazandırdı
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